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"

"To. Newark 2'Ji
setting for '

‘Mo New York (2) e cepies ef a’ letterhead

memo setting forth 1nfermation received from highly

confidential sources cencerning the activities of

ANGELO BRUNO

LEADS

‘MIAMI NEWARK AND NEW: YORK GFFICES

‘ Twe eepies of " this repert are ‘being sent Miami,
Newark, and New York beeause ‘these offices conduct

~eontinuous 1nvestigation cencerning subject and his

assoclates in thelr dealings with eriminal informants
and as a result of ledads set out by the office of erigin

- by teletype or airtel

ADMINISTRATIVE DATA _

. The following information was obtained from
PH 6lh-c~TE and . 1is of such a sensitive nature that it is

not beingrineluded in the body of this report:

Money .

gave RALPH SGHWARTZ 2000 in $10.00 bills, which were

exchanged by SCHWARTZ fer $100 bills at the Broad Street

Trust Company, 8th and Christian Streets, Philadelphia.
On the same date BRUNO gave RALPH SCHWARTZ $3000 in

~ $10.00 b1lls, which were exchanged by SCHWARTZ at the
PFirst Pennsylvania Banking and Trust CQmpany, Tth and
Porter Streets,.Philadelphia.

_On 3/18/64, BRUNO gave RALPH SCHWARTZ $2000 in
$20.00 bills and SCHWARTZ raised them to $1500 in $100

- bills, and $500 in- $50 00 bills at the Broad Stréet Trust
~Gompany.

- B : ‘ "
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- Two eepies of a letterhead memo
informatlion received from highly confidential
‘sources coneerning the activities of- ANGEL@ BRUNO '

31/614é 1nformant advised that ANGELO BRUKQ_



PH 92-ll

/19/64 'BRUNO gave RALPH SCHWARTZ $aoeo in
_$20 .00 bills, which were elevated to $100 bills at the
- Broad Street Trust Company.';;,l

on 6/16/6h BRUNO gave RALPH SCHWARTZ $10 000 -
in small bills te be raised to bills of higher denemina-
;“tion. Bills were exchanged as follows' ‘

' 1. $1000 in $1.00 and $5.00 denominations were -
exchanged at Beneficial. Savings and Loan Asseciation,
‘Broad Street and Snyder Avenue, Philadelphia. Ty

2. $2000 in $10.00 bills were exchanged fer
$100 bills at the Pennsylvania Saving Fund Soclety.

- - $2000 in $10.00 bills were exchanged for
$100 bills at the Bread Street Trust Company, 8th and .
Christian Streetso

" ~ $5000 in $5b.00, $20.00, and $10.00

denominations were - exchanged at the Broad Street Trust
Company for a Treasurer's check in ‘the name of ANGELO
BRUNO's attorney,,THOMAS MC BRIDE, :

.BEN.GOL@B

' On- 5/23/64 ANGELO BRUNO told PH 614-C-TE
}that GOLOB regrets having -left the ‘Philadelphia area to
+1ive 1in the Miami, Fla., area. ‘BRUNO stated that when
GOLOB was employed by him as Manager of the Garden State
Vending Company, GOLOB was paid $200 per week; $50. 00 for
expenses; a car; ‘and uo% @f the business.

"

on 5/28/64 PH 614-C~TE advised that ANGELO
BRUNO received a. letter from BEN ‘GOLOB,. which was addressed
*  to BRUNO's office manager, RALPH SCHWARTZ, The letter
| indicated that NORMAN FROMKIN told GOLOB that business
in the Dominican Republic was bad, and he refused/te put i
' GOLOB on the payroll. The letter stated that OB} '.SON .50ff'

e e g
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and MONK are collecting coins frcm ‘the machines for FROMKIN

and are stealing between $300 and $400 per week. In’
additicn, 'FROMKIN has slot machines at Coney Island, as
well as other locations thrcughcut the City of Santc

'Deminge. FROMKIN told GOLOB he 18 now required to pay

$800 more per month to the Dominican Republic in order.
‘to renew his yearly eontract to eperate Coney ‘Island,
GOLOB indicated he was returning to ‘the United States in
a week and desired to see. BRUNO

Travel

3/31/64, ANGELO "BRUNO, aecompanied by
NICHOLAS PICCGLO left Penn Jersey Vénding Company at
11:50 a,m. BRUNG used the automobile of RALPH" SCBWARTZ
according to PH 614-C-TE, - Informant again observed

 SCHWARTZ' automobile at 12 20 p.m. on 4/1/64. 'The

odometer reflected that the automobile had traveled

'223 3 miles while BRUNO had it in his possession. ff?x‘

DR, ARISTIDE MANOPU’LO, Central ‘Bureau, Criminal
Division, Italian National Pclice, Rome, Italy, advised
on 12/16/63 that ANGELO BRUNO has -been declared undesirable
by Italian Police Authorities and. ‘would not be permitted

‘,te re-enter Italy.(g «,Xa )
_Cencerniqg FBI

PH 614-Cc-TE advised on 7/9/64 that he observed
two Agents of the FBI known to him speaking with ANGELO

BRUNO in the vieinity of 8th and Christian Streets. About
.20 minutes later ANGELO BRUNO, in the presence of

informant, was asked by GOLUMBIA MAIORIELLO, wife of
ALFONSO 'MATORIELLO, if the Agents had been’ lccking for a
"note." . BRUNO 8ald "No" in response to:COLUMBIA's

questien, and went on to tell PH 614-C-TE and COLUMBIA
' that the President of - the United States" takes money,

the senators take money, the judges take money, but he
said no FBI Agents take meney, and that the Agents

-LD -
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outside had refused it. He said that in America, the FBI

"1s the only. people ‘who would ‘not take money. He went on
“to say that you éould accuse the FBI of anything else,

but.. "they don't take mgney.
INFQRMANTS

T symbols. have been used only- where necessary.

‘Multiple T symbol was used for PH 614-C-TE to provide

further protection because of his sensitive nature and

4 rrequency of 1nt1mate contact with BRUNO

PH T-1 | - PH 61u-c-TE,

SR ‘Contacted by SA JOSEPH A, VERICA |
PH T-2 . P 614-C-TE,

. - Contacted by SA JOSEPH A, VERICA
PH T-3 . PH 614-C-TE,

Contacted by SA JOSEPH A VERICA
PH T-4 9@3{&? 2104-03ﬂ2b)

"PH T-5 | | "CSNY 1
o | (Dun and Bradstreet,
Contacted by Ic WILLIAH
Jo BEIIL) '

PH T-6 _ . NY 4263-PC,
e ~ Contacted’ by SA WILLIAM J.
.‘CRDMLEY, JR.

PH T-7 ‘ PH 665-C-TE
o Contacted by SA FREDERICK T.v
HOULIHAN

PH T-8 L 'PH 672-G—TE
J ¢« ' Contacted. by SAS. J., ROBERT
PEARCE and EDWARD B. EEGARTY

- B -
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PH T-9

PH T-10

PH T-11
PH T-12

PH T-13
PH T-14

PH T-15

PH T-16
PH T-17
PH T-18
PH T-19
PH T-20

PH T-21

- WILLIAM SCHETTER

(By request),
Gontacted by SA- JOHN F, PHELAN,JR,

PH 614-C-TE, -
Contacted by SA JOSEPH A, VERICA

- DAVID MALONE,

Former Assistant Commissioner,
Philadelphia Police Department,
Contacted by SA DAVID E, WALKER

Legal Attache,
Rome, Italy

PH'STI-C*

PH 599-C-TE
Contacted by SA DAVID E, WALKER

PH 699-C,
COntaeted by SAS MAX D, BROWN

and JOHN F., PHELAN, JR.

MM 837-C#

MM 897-PC

PH 623-C#

| PH 591-C*

PH 677-PC,

' Contacted by SA JOSEPH A, VERICA

-F -
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HERBERT HORAN,
Chairman of the Board,
Broad Street Trust Company

(By request),
Contacted by SA JOSEPH A, VERICA.
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linghth and Christian Str
" and ALFREDO IEZZI, Sub”equently, 'DENARO and IEZZI" departed,/

‘t%vgga arr;ved at approximatqu 4:15 and departed at a@proximately
08¢ pomo'“' .

PH 92-444 o .

IDH:dbs .
()

| SAINAT@ﬁE%%VENA

425 West: Market Street

:camden,wmd ..; T

.PR T—l advised on March 5 1964 that ANGELO BRUNO
had -an appointment during the ‘afternoon with S XAVENA, which

" gppointment BRUNO kept while he was in the: cog”ény“”r JAMES
:  TUR00 of Vineland, N‘;gﬁu ‘ e |

PH T-l advised on March 28, 1964, that he 1earned
from GEORGE KATZ, former manager of prizefighter CHARLES SONNY

,_LISTGN ‘that two and onerhalf per cent of LISTON!'s share of his

- fight proceeds goes to Camden attorney SAM AVENA, ' Subsequent

' to the LISTON-PATTERSON bout, a new contraet was negotiated

“and’ SAM AVENA from that date’ on. received five per ecent of LISTON'S

'~earningg rathsr than the twv and onephalf per eent previously
rece ved. "

PH T-2 advised on April 3, 1964, that SALVATORE

YNAVENA had made ‘efforts. during the’'day to contact ANGELO BRUNO.

AVENA was nnsuccessrul as rar as the inrormant recalled

F PH T-2 advised on April 8, 1964 that SAINATORE AVENA
met in the rear room eI'ALFONB@ MAIQRIEIIO'S ‘barber shop at
s with ANGELO ERUNO, IGNAZIO DENARO,

leaving BRUNO and AVENA to talk privately, 'Informant stated

| PH T-4 advised on April 29, 1964 that ANGELO BRUNO -
and (FNU) MARGOLIS met with SALVATORE AVENA in AVENA's Camden,
N, J., office, .MARGOLIS was desoribed by PH T-4 as a person

. assoclated with SONNY LISTON; hence, 1t would appear thls person
‘wasé intfaet, SAM MARGQLIS, who 1; a part-owner of SONNY IJSTON'S ,
- contract. , '

~15- o |
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o PH T-2 advised on April 29, 1964, that ANGELO BRUNO
had made an appointment with SAM AVENA to meet with AVENA
in AVENA's Camden, . Jo, Office.

PH T-2 advised on May 21, 1964, that SAM AVENA
attempted to. qontaot ANGELO BRUNO and was unsuccessful in .
“his efforts, : =

. PH T-3 advised on July 27, 1964 that SALVATORE AVENA,
accompanled by SAMUEL MARGOLIS, visited the Friendly Bar at =
Eighth and Washington Avenue, Philadelphia, Pa,, for the purpose

- of meeting with ANGELO BRUNO, PH T-3 stated that this meeting
did not take place because BRUNO had departed from the bar
prior to their arrival. ‘

WILLIAM VERONA
2830 South Eilghth Street
HPhiladel_hia- rap;

L

" PH T-2 advised on April 29, 1964 that FRANK NARDUCCI
wanted to borrow $2,000 from ANGEIO BRUNO for the purpose of
“buylng out WILLIE 0 iys interest in the liquor. license for
the American Leglon Gold Star Post, which AVERONA operates
at Eighth and Federal Streets or at Eighth and Wharton Streets,

_Philadelphia, Pa. BRUNO on this occasion refused to loan
- NARDUCCI the required money‘

oo

“Philadelphia Pa.

: PH T-3 advised on June 9, 1964, ANGELO BRUNO attended
the wedding reception of JERRY BROOKS, who 1s the son of BARNEY
BROOKS, The reception was held at the 2-4 Club, Philadelphia, .
Pa, PH T-3 stated that MAX WEISBERG was also present at the

- reception, aswere SAMUEL HOFFMAN, JEFF NEWMAN, and AL SILVERBERG,

-As BRUNO was leaving the reception, PH T-3 observed FRANK
MATTEO arriving, BRUNO departed at approximately 3:30 p.m.
from the reception because he was expecting CHARLES COSTELLO
to visit. him at hils nesidence,

-

.36

-
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. VICTORA |
g Philadel _‘,hia P

PN S e Q.

VIGTOR BRUNO 18 a brcther Of ANGELO BRUNO.

P T-3 advised on. June aa, 1964 ‘that VICTOR BBUNO;'
was . 1nstruoted ‘by his brother ANGEILO to obtain a Photostat -
eopy of the court: transcript;on for the third day of ANGELO
BRUNO's trial “in Federal Court, Pages 172 through 359, whiah»

_ ﬁganscr%ption BRUN@ had bqrrtwed frﬁm his attorney THDMAS

,nnssiiﬁﬁ%ﬁFALlno N NV

304 Dorrance Street
};Ki ston=-E§?**”” 4

_ ‘ - PH T-l advised on Mareh 2, 1964, that RBSSELL BUFALING
was 1n the Philadelphia area for the purpose of ‘attending an.

 Immigration and Naturalization ‘Service hearing concerning his

deportation, ‘BUFALINO sent a3 message to ANGELO BRUNO through
 ABE HOFFBERG that" EBRUNO. should eall BUFALINO at HOFFBERG's =~
- apartment at 4:00 p.m. ~Subsequently, during: ‘the ‘same day,
HOFFBERG again conveyed a mesdage. to ANGELO "BRUNO "on hehalr of.
BUFALINO, which message was that BUFALINO was registered in '
room 1012 of ‘the Sylvania Hotel, Philadelphia, ‘Pai, under- the
‘name ‘of ABE HOFFBERG, Subsequently, "BRUNO "contacted HOFFBERG
~and told him he did mot wish to speak with BUFALINO at the
‘Sylvanila Hotel, but that h¢ would see him at HGFFBERG'S apartment
if it eould be . arranged.j h

On March 25, 1964, an artiele appeared in the Scranten: '

"Tribune, which article’ repcrted on ‘the INS hearing: cencerning

- BUFALINOts deportation._ BUFALINO was asked’ by United States
;Attorney VINCENT CHIANQ eoncerning his asseeiation with' ANGELO
"BRUNO, BUFALINO stated . hﬁ had -attended a 1952 wedding: of
jANGEIB BRUNO's daughter and that he 1s a friend of ANGELO BRUNO.
- (BRUNO's daughter was not married 1n 1952,,she was, however, s
‘married in. 1962.) .

a7
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PH Tw?2 advispd on April 13 1964, that he learned -
“ANGELO BRUNO had received a parking ticket dated April 10, 1964,
;‘whieh ‘ticket 1ndicated that BR'NO'S ‘automobile &
was parked at 1933 Panama Street, ' PH T-2 stated he: believes
‘BRUNO received this ticket while visiting the ‘apartment of
ABE HOFFBERG far the purpose of meebing with RUSSELL BUFALING.

PH T—2 advised on May 5, 196# that ABE HOFFBERG
contacted ANGEL@ BRUNO and told: him RUSSELL EUFALINO was
 visiting his apartment, Tewn House Apantmenbs, 1832 Spruce
Street, Philadelphia, Pa. £

FH. T-3 advised on June 5, 196ﬂ ‘that ANGEIO ERUNO
had met with RUSSELL BUFALINO dnring the previous evening.‘

PH T=T dvised on July lO, 196& that RUSSELL
- BUFALINO had ‘told him that he had attended a bilg eelebration
-Involving ANGELO ERUNO on July 9, 1964, ' The celebration was
heldxin Philadelphia as a result of BRUNO'S ’having been - - ’
aoquitted by a Federal Grand Jury at Philadelphia. A 2

Jcm\%CKPPELIO D | | ' -
‘293l ‘South I 5_;;;:;@ :Stpggp__ , | |

, contaeted JOHN' CAPPELIQ.

_ see him.._.

PH T=-1. advised on March 18, '196}4, ANGELO BRUNO
LIO and 1nstrueted GAPPELLG to reach out
‘and tq tell GASELLA that BRUNO wished to

“for  ANTHONY" GAS;J_

- PH T-2 advised -on April 7, 1964, that JOHN CAPBELLO
was in the vicinity of Elghth and Catharine Streets locking
“for ANGEILO BRUNO, CAPPELIO stated he had received a message

' that BRUNO wanted to ‘speak with him, ‘'PH T-2 ‘stated CAPPELLO.

‘subsequently ‘eontacted BRUNO- telephonically, and instrueted
BRUNO tc call him baok at telephone number FU 9—976M

T-2 advised on May 14, 1964, that FRANK SINDONE

, discussed with BRUNO the possibility of starting up a new

e

,-18-
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| - erap game, BRUNQ 1nstruetqd SINDONE to use JOHN CA?PELL@ 1n
the operation pf the game because CAPPELLO is’ "broke.;,

- PH T-2 advised on May 20, 196h that CAPPELIO did
- Join FRANK SINDONE in the: gperation ‘of a new crap game, which
_1nrormation PH T-a learned rram SONNY RICCOBENE \

'PH 7-8 advised on May 28, 1064, that JOHN CAPPELLO |
is employed as’ a union steward at the Philadelphia-New Jersey
" ExXpress Company, owned and’ pperated by TONY COPPOLA, who also has

- ‘ERNIE PERRICONE, FRANK NARDUCGI, and FELIX JOHN DE TULLIO on the_

:company's payroll.;w,

shé{clmccxom |

749 South tgﬁgpth :Stre'et |

M"‘ $
CARRAGCIQLO is a barber operating a barber shop at

7&9 South Eighth Street, He sold this shop te FELIX JOHN

-~ DE TULLIO, ‘and- according to’ PH T-2, CARRACCIOLO spoke with:

" ANGELO BRUNO on May 11, 1964, and requested BRUNO to assist him
dn'his efforts to get back his ‘barber ‘shop from DE TULLIO.» "
' CARRACCIOIO stated that he weuld repay the money for the
fbarber shop te IGNATIUS DENARO :

\ GASELLA 1s a brother of BRUNO's former close aasociate
PETER CA.ELLA, ‘'who is now serving 'a 40-year term at- Atlanta
-,Penitentiary for a narcotiqs violation conviction.“'j- _

\PH T-l advised on March 18 196ﬂ that ANGELO BRUNO ,
told. JOHN CAPPELLO to. reach. out -for ANTHONY CASELLA and to
. tell CASEL%A that BRUNO wished to speak With him.

adviaed that on April 13, 1964 ANGELO BRUNO
,met with TO SELLA at Dante. and: Duigi's Restaurant, Tenth
and Catharine"sweets,j FRllasalputn, Ps, " Iatammant legmed |

-5

B,
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that OASELLA sgoke with BRUNO on thig occasion concerning

"woman trouble’ he was having, which trouble necessitated his
‘appearance before Magistrate ‘ELIAS' MEXEBS *BRUNO was’ going
to arrange for some political';nsurance to.bring about a
'ravorable decision for CA Ay

A LIANNT aKA PRTIE
“S§ixth and Fedegal Streets e e

K

 PH T-2 dviaed on May 9, 1964, that ANGELO BRUNO
and FRANK NICOLETTI went to the Cafe Internazionale for the
jpurpose er meeting with<GOLIANNI and IGNATIUS DENARO.. :

. ' PH T-3 advised on June 18 196& ANGEI@ BRUNO
‘learned that ARMAND G@LIANNI had publiely ‘been using ANGELO L
_BRUNO*s name for self-serving. reasons, whieh practice BRUNO
*was extnemely aisturbad_over. - .

ALBERTACOPELAND AL
1846 W'dener Place t
 ”Phi1ade_ph1a,:

ag

o PH T-1 advised 9n Mareh 2, 1964, that ALBERT COPELAND
. visited. ANGELO BRUNO at the Penn’ Jersey Vending Company at -
»-approximately 1 30 p.m. and*dlparted with BRUNO at 5 oo p.m.

PH T-l advised on Mareh 9,- 196# that ALBERT COPELAND
‘visited ANGELO BRUNO at Penn Jersey Vending COmpany. o

PH T~1 advised on March 13, 196& that ALEERT
_COPELAND. wag. present at Penn Jersey Vending COmpany ‘for the

“purpose of seeing AN 0 BRUNO, ' COPELAND arrived at. approximately

' 1:00 p.m, and departed with BRUNO at 3:30 p.m. -BRUNO and
1COPELAND at this time werq using GOPEIAND'S automebile. . ~

' PH T~1 advised on March. 23, 196& that ALBERT COPELAND
‘visited Penn Jersey Vending Comgany. =

fzo-.
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PH T-1 advised en March 24, 1964, that AEBEBT COPELAND

_.again visited Penn Jersey VEndins Gompany. o

PH T-l advised on March 27, 1964 that ALBERT COPELAND.

wag present at Penn Jersey Véndins Company from 1:15 p.m. to

u.ao p.m.

On ‘April 14, 1964, ALBERT COPELAND advised SA JOHN C,
MURRAY he is employed ‘a8 a temporary manager of the Philadelphia

T‘Parking Authority Garage at. 18thand Walnut Streets;” Philadelphia,
Pa. " COPEIAND-stated this appointment is temporary and that =

eventually he will be the Deputy Direqtor of the Philadelphia';

'. Park1ng Authority.

k during the evening or April l, 1964

714 Pur1t°"g§TEL%° - P
an.Stree 5
P—LaﬁfﬁﬁgemTownahip - ' ' g//,/’
Trentong N. Jo _

;LLo 1s reportedly a cousin sf\ANGELO BRUNO,;

PH T-2 advised on. April 1, 1964, that'ANGELg;
had indicated that he would visit the heme of CHARLEJ_égsyggLQ,

PH Te2 advised on May 14, 1964 that CHARBES

WCOSTELLO, accompanied by a man named SAM, “visited ANGELD BRUNO
at Penn Jersey Vending Gwmpany, Philadelphia,,Pa.’ -

‘ PH T-3 advised on June 9,:196H ANGELO BRUNO was
expecting: CHARIES COSTELL@ to- visit him at his Philadelphia

;residence during the evening Of June 9’,196h

FR;\§¥B'ATTILLIQ

“839 Woodland Drive
_Blaekwood-_N : ‘

" PH T-l advised on March 2, 1964, that FRANK D'ATTILLIO
discussed with ANEELO BRUNO a building contract for a motel- "

-
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}ure:tgurant. Pﬁ Tglndidgn¢t_kn9w,the'1ocat10n or the prqposed]-
il .,”,”_. : -, S8 Nk . , 2 . vhe Propos(

: PH T-1 advised on Mareh 18, 96h that FRANK D'ATTILLIO
again discussed with "ANGELO “BRUNO - the inaneing of - a motel=""
“bar-restaurant, BRUNO adviged D'ATTILLIO the operating expenses
would be too high and" advisgd him not’ to take ‘over the- notes
“of the present ‘owners,  PH T-1 ur ther advised ‘concerning
“DYATTILLIO that D'ATTILLIO is an- active loan-shark in the:
 Ph11adelph1a area and pushes money for FELIX JGHN DE TULLIO.

~ PH T-1 advised on March 19, 1964 that AUGUSTINE
MAZZIO and- FRANK D'ATTILLIO met with FELIX JOHN DE TULLIO at
- the Friendly ‘Bar, Eighth and ‘Washington Avenue, Philadelphia,
,at approximately 11 35 p.m., March 19, 1964 _

"~ PH T-2 advised on. April 14 1964, that FRANK
-a,'ATTILLIO ‘had received the approval of ANGELO BRUNO to -
' "loan money to: MIKE MARRONE and that MARRONE was repaying the
gloan at Penn Jersey Vbnding Company.

: PH T-2 advised on April 15, 1964, that MIKE,MARRONE,
‘set up an ~appointment for the purpose of repaying FRANK -
D'ATTILLIO'B loan at Penn Jersey'Vending Company., -PH T-2
stated: DTATTILLIO, together ‘with FELIX JOHN DE TULLIO, .
represent one of the- three mest powerful 1oan shark groups

in South Philadelphia.

PH T2 advised on April 16, 1964, that GINO D'ATTILEIO

’ ~contacted Penn Jersey Vending Company for the purpoge of -

determining whether or not MIKE MARRONE had made any payments
' through ANGELB BRHNO for FRANK D'ATTILLIO. '

.PH T-2 advised on April 17, 1964 that he observed
'FRANK D!ATTILLIO in the . company of RAY MARTORANO, FELIX JOHN
'DE TULLIO,: ‘and ‘EDDIE TIESI, who were in the ¢ompany of the
wlves at the Friendly Bar, Eighth and Washington Avenue,<
3Ph11ade1phia, Pa. )

PH T-2 advised on April 0, 1964, that FRANK D'ATTILLIO_

made arrangements to meet with ANG IO BRUNO at the Friendly
Bar during the evening qr April 30 196&

ﬁ22~‘
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PH T-2 advised on May 1, 1964, that RAY MARTORANO
was lcoking for ANGELO BRUNO for the purpose of advising him
FRANK D?ATTILLIO had ‘opened a new luncheonette at 301 South
52nd Street, which businesa 18 ¢alled Betsy's Sandwich Shop.
'DIATTILLIO wanted to install a cisarette machine at this
location and wanted MARTORANO to extend a $500 loan to him
. for the purpose of 1nsta111ng a machine at this loeation, In
~addition, D'ATTILLIO wanted three ‘eents ‘commission on each '

" paek-of eigarettes ‘sold and a $200 gift, DFATTILLIO's demands

. angered TORANO,' - Subsequently, BRUNO 1earned of: D’ATTILLIO'B

 demands, ‘which angered BRUNO besause: BRUNO has done 80 many '
favors for D'ATTILLIO 1n the paet.~: i

PH T=3: aGV1aed on July 30, 1964, that FRANK
DYATTILLIO 18 working on a "bingo deal® wlth AUGUSTINE MAZZIO.
DIATTILLIO and. MAZZIO plan to operate bingo games in - ;
- "eolored ‘churches” on a percentage basis, starting in
September 1964,  D!ATTILLIO indicated ‘it will be necessary
for him to se “ERUNO;gj @ernins bhis,\and he was hoping -
BRUNO would- nat auggest ‘that he employ FRANK MDNTE, FRANK
' NARDUGCI, or FRANK SINBONE as workers because they were too

-T"hot.., .
N N 7
IGNAZIO DENARO /?Aﬁé > 4T

- 3162} SouthmﬂbenmStreet . m—
APniladelwhia;fPa. == . v

: PH T-1 advised on March. 3, 196h _that ANGEIO BRUNO
and ‘FRANK - NICOLETTI met With DENARQ at DENARQ'B Cafe Inberw B
_'nazionale. ke ; :

PH T-1 advised on March T, 196&\ that he observed
?lO and. BRHND meeting at DENARO'S Cafe Internazicnale. 

| | PH T-1 advised on March 14 1964 that IGNAZIO
'DENARO met with ANGEIO BRUNO in the rear room of ALFONSO
- MAI@RIEIIO'S barber shop rrom 4110 p.m. until 5120 p.m.;.‘

'l PH T-1 advised on Marchx16 196& ‘that ANGELO BRUNO

had an appointment to meet with RAYMOND' MARTORANO and IGNLTIUS
DENARO "at the- Gark Internazionale. e S

-23-
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, '  PH T-1 advised on March 25, 1964, that ANGELO BRUNO
1earned from FRANK LOSCALZO that FBI Agents had- ‘spoken with:
IGNATIUS DENARO at the care Internazionale earlier in the day.

' PH T-2 advised on April 8 196& that IGNATIUS
'DENARO had- been invited by 10U LALLI to attend ‘the" wedding of
IALLI's stepson on-May 2, 1964, DENARO's invitation was™
- left ‘at ANGELO BRUN@'S ?enn Jarsey Vénding COmpany to be :
delivered to him. S

- _ PH T-a advised on. Apr11 11, 195ﬂ IGNATIUS DENARO
~received his 1nvitation ‘for the: wedding ‘of 10U LALLI'B stepson
at Penn Jersey Vending Company. Later during ‘the 'same day,:
~ DENARO ‘met with SALVATORE AVENA, ANGELO ERUNO, and ALFREDO
 IEZZI in the rear room of MAIORIELIO's barber shop. DENARO
1was present during this diacuasionifrcm h 15 until b ho p.m.

PH T=2 advised on. April 25, . 196h that IGNATIUS
DENARO received ‘a message: from ANGELO BRUNO ‘that BRUNO had
jreturned to Philadelphia- frqm Miami, Fla,, and that he could
be reached at his residence, BRUNO left’ this message for '
uDENARO at AIF@NSO MAIOR‘ ;W's barber shap.

. pm -2 adviaed on. April 28 196& that IGNAZIO DENARO
‘met with ANGELO BRUNO on the northeast corner of Eighth and -
‘Christian Streets and discussed with BRUNO the Rainbow Gardens
' Restanrant, which was ‘owned by one of the VIGILANTE brothers,

b | ‘the VI NTE brothers had obtained a better
f‘contraet ‘than BRUNO!s for

_ garette machines plus 60 per cent'

‘of the Jjuke box’ maehineaaln'a’50-50 split, -BRUNO indleated to .
. DENARO-the next time one’ er the VIGILaNTEs cames ror ravors, : ' .

;1t will cost him 1 000. :

PH T~2 advised on April 29, 1964, that RAYMOND

- MARTORANO told BRUNO that ‘DENARO. wishes to keep his Cafe
 ‘Internazionale open on Supdayq for. the purpose of operating

~a poolroom located in the rear of the cafe. BRUNO told
‘;'MARTORANO to'tell DENARO that he should contact his: attorney
~‘and’ discuss with him’ ‘the possibility of remaining. open on -

- Sunday in view of a recenb Pennsylvania law. sponsored by State
 Senator CHARLES WEINER, which was recently passed affecting

- DENARO*'s type of apera%icms and whieh 1aw may enable DENARO t@,
”remain open on. Sunday. kS _ X :

—2&~
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,sent word to ANGEIO BRUNO he had engaged 't
Attorney BEN LEMISCH, who was’ making" arrangements for DENARO
;te legally keeg his pO?lroom open on Sundays.j‘

~ PH T-2 adviged on. April 30, 1961&1:.1 that iGNAZI? DENARQ
e services o

PH T-2 advised on May 9, 1964 that CONNIE . MAIORIELLO,

’vgirl rriend of IGNAZIO DENARO arranged gn appointment for ’

_ BRUNO t0 meet with DENARO. Subsequently, FRANK NICOLETTI

“and ‘ANGELO BRUNO departed- the vieinity of Eighth and Christian-

- Streets and went to the cafev‘nternazionale ‘t6 meet with IGNAZIO

DENARO and ARTIE COLIANNI hortly- thereafter, 'NICOLETTI ‘and

'BRUNO returned to’ MAIORIELLQ's ‘barber: shop and were followed

by BENARO, who arrived approximately ten minutes later. BRUNO

and’ 'DENARO then met in- the rear room of the barber shop rrem
54:15 until 6:06 p.m. N ,

PH T~2 advised on May 21, 1964, that ANGEL@ BRBNO's

- son, MICHAEL BRUNO," who operates an exterminating business,
Ljservices DENARO'S 6 i

afe Intarnazionale.;~
" PH T-2 advised on May. 27, 1964, that ANGELD BRUNO o

- met with IGNAZIO DENARO at the Cafe Internazionale for the'
"purpese of discussing their federal extortion case. ‘

N PH T-3 advised on June 5, 1964, that ANGEIO BRUNO

from 2330 Pom,: until 5:00 p.m. met with IGNATIUS DENARO'S_K“
‘attorney RAY MACHEN. ‘ .

PH T-3 advised on June 12, 1964 ANGEIO BRUNO,
subsequent to the session in Uhited States Courthouse,

_Philadelphia, met with IGNAT DENARO at_the Cafe’ Internazionale. .
- PH T=3.advised on June 13, 19 ANGELQ BRUNQ met with IGNAZIO ‘

" DENARO- for approximately one: honr in the rear room of S
-ﬂALFONS@ MAIORIELLD'S barber ah@p. C

PH T-3 advised on June 27, 196h ANGELO BRUNO met

~with IGNATIUS DENARO 1n the rpar room ef ALFONSO MAIORIELLO'
} barber shop, ii“ .

) f25§ o | ‘ ,r
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'~ PH T-l advised ‘on March 3; 1964, he observed EELIX
- JOHN DE TULLIO ‘at Penn Jersey Vendiqg Company walting for
- ANGELO BRUNO, - DE TULLIO did not contact BRUNO at this- time,
‘but’at approximabeug 1:00 p.m.; ‘March 3, 1964, DE TULLIO -
- met with ANGELO BRUNO and FRANK NICOLETTI at the Friendly
A”Bar, Eighth and Washington Avenne, Philadelphia, Pa. -

- - PH T=1. adviaed on Mgreh 5, 1964, that DE TULLIO :
__dnrins the early arternoon hours attempted to contact BRUNO,,‘
but’ was unsueeessful. At approximately 12: 00 midnight, the

night of March 5, 1964, BRUNO was observed by PH T-1 at :
gEngiLleés Friendly Bar, E;shth and Washington Avenue, Phila-
elphla, Pa,

- PH T=1 advised on Mareh 14, 1964 that DE TULLIO
. attempted ‘to eontact BRUNO during the early arternoon hours,
but was not euceesefql.- "

' ~ PH T-1 advised on March 16, 1964 that GEORGE KATZ
is of the opinion ANGELO BRUNO, MAX WEISBERG, ‘SAM - MARGOLIS,

. FELIX DE TULLIO, and FRANK PALERMD have been frequently meeting
‘at DE TULLIO's' Friendly ‘Bar for the purpose.of diseussing =
business in regard to their involvement in the contract of .
CHARLES SONNY LISTON, KATZ 1s of the opinion PAIERMO and MARGOLIS

- are. currently Tighting and that PAIERMQ borrowed a sum of money

- from FELIX JOHN DE TULLIO with the 1ntention ef repaying 1t

afber the LISTON fight. '

) PH a1 advised on Mareh 18, 196& that FRANK DYATTILLIO
is a loan. -shark actlvely: pushing money for FELIX JOHN DE TULLIO
and frequently contacts "ANGELO BRUNO for advice concerning ,
leans to. be granted and loans to be eollected. : A . ‘

PH T-1. adviﬁed on March 21, 1964 FELIX JOHN DE TULLIO
visited ANGELO BRUNO at Penn Jersey Vending Company.: ,DE,TULLIQ
told BRUNO he'would gee him at 6:00 p.m. on the following == -
Sunday. DE TULLIO also told BRUNC he needed a W-2 form rrom

| -26-
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,MICHAEL BRUNO ANGELO's son, to show DE TULLIO's employmenb
with Globe Ex%erminating Company, operated by MICHAEL BRUNO,

PH Tel advised on Mar¢h 24 1964 that FRANK NIconETTI, '
‘accompanied by ANGELO. BRUNO, were present at FELIX JOHN -

DE TULLI@'S Friendly 5ar, Eighth- ‘and Washington' Avenue; at

‘12220 a,m, - BRUNO and DENARO talked on this occasion for
approximately one-halr hour. :

PR T=1 advised on Mareh 28, 1964, he learned rrom
GEORGE KATZ that FRANK: PALERMO 1ig centrolled by FELIX JOHN
DE PULLIO and ‘that DE TULLIO glves PALERMO- proteetion from
- PALERMO's many- ‘benefactors who have glven him loans, which ~
~© loans PALERMO has never repaid, 'PH T-1 advised KATZ 1s of the
opinion DE TULLIO is giving protection to PALERMO merely for
gggggggppese or grotecting his own investment 1n CHARLES S NNY

PH T-1 gdvised on Maneh 27, 1964, DE TULLIO sent 8
‘message to ANGELQ BRUNO telling him he wanted to see him at
‘his barber shop; that 13, at th¢ rormer barber shop or SAM
-CARRACCIGLO."; -

s 'PH T-2 advised on April 3, 1964 that MAX WEISBERG
‘ and ANGELO BRUNG were observed by him walking to T49 South
‘.Eighth Street, which 13 FEQIX JOHN DE TULLIO'S barber ehcp.

PH T—2 advised on. April 14 1964 that BRUNO met with ,
,NICHOLAS PIGCOL@ at ALFONSO' MAIORIELLO'S barber shop for the'
. purpose’ of. reselvi g;g 'Qan made by DE' TULLIO to’ PICCOLO'S -
ffnephew NICHOLAS $CA - SCARFQ ewes $600 to DE TULLIQ.‘ :

PH T~2 advisad on. april 1? 196& that there were
- three. prineipal loan shark ' graups “4n" the South. Philadelphia
‘area, one of which eentered. arﬁund FELIX JGHN DE TULLIQ and his
asseciate FBANK D'ATTILLIP*’

» | PH T-2 advised on April 17, 106k, that FRANK D'ATTILLIO,“
. RAY MARTORANO, FELIX JOHN DE TULLIO, and EDDIE TIESI were DR

‘present together with' their wivas at the Friendly Bar, Eighth
-and Washington Avenue.' w3 )

'f?Tf
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' eontacted’A GELO

' _Eightthtreet, whqre he meb with DE TULLIOﬁ{‘

| ,?Hg,2;4ﬁ4‘_‘v}

PH T-E advised on April 23, 1964, that FELIX JOHN
DE TULLIO teld him he,” ‘DE- TULLIO, and ‘ANGEILO BRUNO ‘have been
given the "okay" to visit ILiberty Bell Harness Track in
Philadelphia and will not be barred rrom the track because L

,or their reputations as gamb1,r8‘iﬂ.,

PH T-2 advised on April .25, 1964, that DE TULLIO

ebtained ‘this "okay" to visit Liberty Bell Race Track from

JIM CLARK's (deceased) son-in-law STEVE O'NEIL. During the

" day DE TULLIQ visited ANGELO BRUNO 'and “spoke: brierly ‘for
‘ten minutes at" Penp Jersey'vending Company. T

PH T-2 advised on April 30, 1964, that DE TULLIO

'-contacted ANGELO BRUNO and advised him DAN STROMBERG, aka
- Nigger Dan,: wauld meet BRUNO at midnight at the Friendly

h'

PH T=2 advised on May l, 1964, that DE TULLIO oontacted
BRUND during the ‘afternoon and BRUNO told him he would see -

,fhim later during ‘the- evening at vhe Friendly Bar.

!H T-2 advised on May 2,. 196h that DE THLEIO
O BRUNO and- arranged to meet with him, Shortly

UNO went to DE TULLIO's barber shop on’ South

During the arternoen or May 2, 196h ANGELO BRUN@,

-DE TWLLIO, AL SILVEF @, JEFF. ‘NEWMAN, and RAIEH SCHWARTZ- were

observed“going“te the’second rloor‘of PALUMB@'B ‘restaurant,
Darien and Catharine Stregts, Philadelphia, Pa,, to attend the

‘1W@dding reception for IOU LALII's stepson.; ‘At the- reception,

' DE TULLIO sat ‘with: BRUNO, ’
" RALPH SCHWARTZ ;' Subsequently ‘during" ‘the ' receptien, “BRUNO

- and DE ‘TULLIO were joined by ALFREDO IEZZI and LOU LALLI,

- father of the bridegroom. R ‘

JEFF NEWMAN, AL SILVERBERG, and

PH T-2 advised on May 11, 1964 that BRUNO had a
discussion with SAM CARRAGCIO ‘eoncerning FELIX JOHN DE TULLIO*s,

having taken over CARRACCIOIO!s barber shop at. Tho South Eighth,
- Street,- CARBACGIQLO 1ndicated he would Iike to get the arber
'shop baek and wou;d repay the mpngy ror the shop te IGNAZIO

': ﬁ28f
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owner of the Philadelphi
,conversation ‘with ERNIE' PERRICONE, ANGELO BRUNO, ‘and FELIX
VDE TULLIO ecneerning labor problems CGPPGLA was having.,

-~ (ANGELO BRUNO and "
H”Hills No Jo}”

)
)

Pn.§2;h§4

: PH T-a advised on May 13, 1964, BRUNO had a discussion _
with DE TULLIO concerning the ‘return by DE TULLIO of SAM ’
CARRACCTOLO's barber shop to CARRACCIOLO, - BRUNO. subsequently

'-.contaetad CARRACGIOLo's wife, who owns a dréss shop at Seyenth .
“and ‘Perter Street

Philadelphia, Pa., to inform her DE TULLIO ‘
intended to return her ‘hugband!s’ barber shop £o her husband -

" "dollar for dollar," Later during the day, SAM CARRACGIOLO:-
-DE TULLIO, and BRUNO h ad ‘2 conversation, during which: SAM -
3agreed to bny baek the baxb _

ﬂrgahop Trom: DE TULLIO.

- PH T-3 advisﬁd on May 13, 1 96u that TONY GGPPOLA,
a=New Jersey Express Company; had’ a

PH T-B advised on May 28, 1964 that FELIX JOHN

' DE TULLIO was on the pawroll'qr_tha Philadelphia-New Jersey
“gExpress owned by TONY GO?POLA:f.q ,

PH T-9 advised on June 7, 1964, that a floral wreath
wap sent to- ‘the wake of ANTONIA FIRSCHKE," mother-in-law of
CFRLIX ‘JOHN DE TULLIO ‘bearing the. notation "ANGELO "and - PHILIP.»
"PHILIP TES TA) The viewing for DE TULLIO's
at' Se Ktber's Funeral Home, Cherry

‘mother-in-law" wasihe” :

PH T-3 adviged. on July 30, 1964, ‘that FELIX JOHN
- DE. TULLIO was making. 1nqu1r1es ta determine 1r ANGELO BRUNO
"*was 1n Philadelphia. e }

'.ABEEXB]QLIO -
l’de 1la

| PH T-l advised on Mareh 20, 1964, that ADAM DfOLIO
had a prlvate meeting with ANGELO: BRUNO, which meeting took .

 place in“an automobile ‘owned by BRUNO's assoclate AL COPELAND
D'OLIO also met with ANGELO BRUNO, aceording t@ PH. T—l, on
- Marah 23, 1964
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PH Te2 advised on May 12, 1964, a disagreement arose
during the day concerning what the winning number would be in
the South Philadelphia numbers lottery,: The winning number was
‘decided by ANGEIO BRUNO, ADAE D'@LIO and DOMINICK COLOZZI,
It was. decided the numhcr 31 wﬁuld e the eorrect number._‘

- PH T-a advised en May 21, 196& that ANGELO BRUNO
met with SONNY RICCQBENE and ADAM D'OLIQ.J;». . '

' PH T-a advisqd on May 21, 1964, that BEN GOLOB -
visited ANGELE ‘BRUNO, GOLOB indicated to the informant that
he had" recently returned from: the\nnminicagéggpuplig.for the
purpose of "seeing ANGELO ‘BRUNO because BRUNO never responded
‘to any of thé letters. GOLOB had sent to him, GOLOB wanted -
BRUNO to intercede for him for the ‘purpose of removing.NORMAN

OMKIN as operatog_g;mgpnaxmlsland, Dominican Republie’s™ "GOEOB
“wanted to replaée FROMKIN in this capacity, GOLOB Ifidicated
to the informant there’ are. three ovners of Coney Island, namely
NDRMAN FROMKIN BERNARD ALLEN qnd ANGEID BRUNO.; _

' PH T-E advised on May 23; . 1964 BRUNO, FRANK .

NIGOLETTI, ‘and:'BEN GOILOB ‘held’a’ ‘meeting at Penn Jersey Vending
Gompany. " GOLOB-. wanted "BRUNO- to see BERNARD. AIIEN who was '
“as’of May 23, 1%6# -at Philadelphials Lighthouse Field with a
~earnival, - GOLOB wanted BRUNO to relieve NORMAN FROMKIN as =
. manager ‘of ‘Coney Island and- put himself in ‘as FROMKIN's replacement
- BRUNO told GOLOB he wag unable to go to either the ‘Dominiean
Republie or to the Lighthouse" Field to -see EERNARD- ALIEN,
. BRUNO' stated at this time that he would go to the Dominican

-~ Republic to straighten matters out" subsequent to his trial _
"in United States District Court, Eastern Distriet of Penmsylvania.
' GOLOB left. Philadelphia, ‘acoording to PH T-2, on a 3:00 p.m, -
airplane for the Kennedy International’ Airport, New York Oity,
rrom where he would then rly to Puerto Ric@.

]

PH T-2 advised on May 28, 1964, that BEN GOLOB sent [
a letter te ANGELQ BRUNO that week.. . . B

t30#'

-
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- MICHAEL)
<:1801 ‘South . Nlnth Street
Philadg;gg;g,

3401 Warden Drive ,
Phlladel hi Pa. P N

b‘f;-,-é R Wﬁﬂ Vi

GBASSO is a nephew or ANQELO BRUNO.

PH T—l advlseg on March 25 1964 that ANGELO BRUNO
met with MICHAEL GRASSO and ANGEIO RUSSO at MICHAEL GRASSO's
-office for the: ‘purpose of preparing ‘income tax. forms' for. the
Ranchland Corporation, whieh eorporation sold 1and loeated

__at Third and Oregon Avenue, Philadelphia, Pa.- '

, PH Tu? advised on Aprll 9, 1964, that ANGEIO BRUNO
_Ivlslted ‘the office of MICHAEL GRASSO, Philadelphia, Pa, Durins

" the day MAX WEISBERG attempted to contact: BRUNO, and rlnally 1
"Joined him at MIGHAEL GBASSO'B orfice._f* )

PH T-2 advised on. Apgil 13, 196& that MIGHKEL GRASSO
,sgnt a msssage to ANGEIO BRUNU that 1t was urgent he see him
e once.--~ ‘ | :

.PH T-2 advised on April 15, 1964, that ANGELO BRUN@
- departed the vieinity of Eighth and ‘Chri} tlan Streebs for the
- purpose of going to the office of MICHAEL {(GRASSO. ‘It appeared
- BRUNO. went- to GRASSO's otrice‘gn this ‘date ‘to Seek inrermation o
eoncerning LOUIS' CAMPBELL, 639 Randolph Street, Camden, N, J.
"It appeared to PH T-2 CAMPBELL had ‘approached: ANGELO ' BRUNO, _
"~ ALFREDO IEZZI, and FRANK NICOLETTI for the purpose . of ‘borrowing
‘an:undisclosed ‘sum of mon ,stating he was behind 1n-taxes ‘
and mortgage payments o hls home., GRASSO apparently becuuse
he 1s a real ‘estate dealer, was able to" eheck into this for -
purposes of verlficati@n,_, d he 1earned what CAMPBELL stated
was not true.> -

| FRNGRECO | R - ,
t...191511.*‘*ancl**Meozéq»Streeat:s . : , o
Philadelphi ;;Pa. A

GRSt

SRS

——— -
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Ly PH T-2 advised on May 13, 1964, ANGELO BRUNO was in
\E\\} contact with FRANK GREQO, 1300 South: 19th Street. GRECO is

PH T—2 advised on May 15, 1964, that BRUNO during the

-day: concerned himself with mortgage. ‘difficulties being experieneed\_

by FRANK ‘and JOSEPHINE ‘GRECO, 1800 South 19th Street, Phila-;_ﬂ:
‘delphia, Pa,’ 'The GRECOs apparently owe $171,00 to-the"

‘Italian Workmen's Building and Loan Association on a $5,000
'Amortsase. o)

/g :
*\;EérﬁeFFEERG
2\t

,“*Eown Housenh

PH. T-l advised on March 2, 1964 that ABE H@FFBERG
_centacted 'ANGELO ERUNO on ‘behalf of RUSSELL BUFALINO for the:
. purpose of arransing a maetin ‘between BRUNO. and BUFALINO,
" Subsequently during the day, OFFBERG was again in"contact’
- with ANGELO BRUNO'and inrarmed him that BUFALINO was’ regisbered
—at the Sylvania Hotel under the name of AEE: HOFFBERG. BRUNO
subsequently contacted HOFFBERG and informed him that he ‘would
not vislt BUFALINO at ‘the ‘hotel, but. would 1like to have arrange- -
..ments made so BBBNO Gauld maet BUFALINO at HOFFBERG's apartment.

. PH T-1 advised on March 20, 1964, that HOFFBERG
: attempted to contact ANGEIOQ: BHUNO ‘at Penn Jersey Vending
j;Company, but was unauccegsrul.

PH T-l advised on Mareb 25, 1964, that ABE HDFFBERG
Aattempted to contaet ‘ANGELO BRUNO at his. residenee and at
Penn Jersey Vending Company on March 24, 1964, ' BRUNO
- ‘indicated to the informant he had met with HOFFBERB during
the evening of ‘March au, 196#

. PH T-a ‘advised on April 13, 196& ANGELO BRUNO had
f;received a parking violation ticket dated April 10, 19

-

.,3?_ -
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which time BRUNO'8 automobile was parked at 1933 Panama- Street.
“PH T-2 noted it ‘was his opinion that BRUNO was visiting
.ABE HOFFBERG at this tima.;v '

S PH 'r-e advised on May 5 1964 ABE HOFF:BERG contacted
~ ANGELO BRUNO 'and advised . him RUSSELL BUFALINO was. at
HOFFBERG'B apartment.

SA;;;;yngFMAN |

Wyngate Hall Apartments

50th and. Spruqe-Streets
Philadelphia, ?,

EH T-e advised op May 2, 1964, SAMXE/;QMAN was present

at Palumbo's Restaurant; second floor room, at the wedding

reception for IOU IALLI's stepson. - ANGELO BRUNO was present

at this time, The informant ADVISED that HOFFMAN received his

Anvitation from FRANK MATTEO and that MATTEO, in turn, had

, rg;;i;;% the two 1nv1tations rrom BRUNO'B office manager RALPH
B

Cte N
i, ot b

’ ‘ o : 'd

NNARELLA. o SHeCEFL
._812_80uth_§eventh Strget )f

s Philadel hiaJ Pa. 0 ' 3

"PH T-l, PH T—Q, and PH T-3 have ‘advised IANNARELLA

glays a key role 1n the operation or BRUNO'S 111egal numbers

' ottery. g :

AlﬁﬂﬂED 7T . /?A fﬁ@éﬁ ""(jy_d/ v
7 | - i
\1437 ’ South T Broad Stz_-__it - %/ SR 00 &

uPhiladel h a

"PH T-1 advised on March 5, 1964, that FRED,IEZZI mgt
“with. ANGEIQ BRUNO at ?enn Jersey Vending Company during the ‘
-day.‘ i

' “PH T=-1 advised on March 9, 196h that BRUNO contacted
FREE IEZZI at rovm 711, St. nuke's Hospital, Philade*phia, Pa.

"~33—:
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eSubeequently, IEZZI returned
during the arterneon, where he eoprerred with BRUND.

. on 'May 2, 19
to AIIWUH@. IEZZI.

‘GAMPBELL,

:telephone call.

Bl

'Snbsequently, IEZZI visited BRUNO at Penn Jersey Vending

'Companwu %, >

‘PH T-1 advieed that on Mareh 11, 1964, IEZZI attempted
to contact 'ANGELO BRUNO during the. ‘morning, but was not successrul.
o Penn Jersey Vending Company

PH T=-1 advised on March 27, 1964, that. FRED IEZZI
and SAM PUNGITORE extended: their. Easter greetings to BRUNO
at Penn Jersey'Vendins COmpany., IEZZI also informed BRUNO he
was going to New York 01ty ror the week end.

T-2 advised on April 8, 1964, that 100 LALLI

left a weddigﬁ invitation for his stepson's wedding to be held"
s at Penn Jereey Vending company to ‘be - delivered

PH T-2 advieed pn April 11, . 196h that BRUNO held,

a meetimg in the rear room of ALFONSO MATORIELIO's barber- ehop;
- at whiech time SAM AVENA, IGNATIUS DENARO, and FRED IEZZI were
-also present. & : :

PH. Tw2 advieeﬂ on April 15, 196& ANGEIOQ BRUNO: ‘
FRED IEZZI ‘and FRANK NICOLETTI held a meeting” concerning IOU
é39 Randolph Street; Camden, N, J.

- PH T-2 advised on April 25, 196& “hat ANGELO BRUNO
distributed invitations to the wedding of THERESA 'SCAFIDI, "
BBBN@ gave “an unknown number of 1nv1tatione to ALFRED IEZZI.‘

PR T-2 advised on May 2, 1964, that ALFRED IEZZI sat ol

with ANGELO ‘BRUNO at the. wedding reeeption ‘held at Palumbo's
-=_Restanrant which recepﬁion was-for. the stepson of LOU. LALLI.

- PH T-2 advised on May 21, 1964, that JOHN CASABLANCA
SIMONE and CARL IPPOLITO ealled from New York telephone’ ‘CAnal’ 6-0038
and wanted to talk with. 'BRUNO right away, ~BRUNO received the R {
message, according to FH Tva, and eaid he would return the ,

e : v ‘
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aka FeefKane and Midnish
7122 Tdbor Avenue
Philadelnhia Pa.. N

, \gmswnm- oty

~ PH T-l advised cn March 9\ 196& that JOE KANE made
an appointment to meet with ANGELO. BRUNO later- during the -
’evening at the Friendly Bar, Eighth and Washington Avenue.”

: . PH T-2 advised on April 14 1964 that JOE KANE was
attempting to borrow $1,000 from RAYMOND MARTORANO for the =
Candy Cane Lounge. . RTORANO was awaitingii? okay from BRUNO

betore 1end1ng the money to KANE.

i T ‘ PH Tva advised on April 27, 1964, RAYMOND MARTORANO
. ;requested BRUNO to okay a $1,000 loan to JOE*KANEFSKY 1in order
. for KANEFSKY to repay AL SHORE, KANEFSKY and ‘SOLLIE GLEANER
~ purchased one-half of the Candy Cane Lounge," Marshall Street
' and . Oregon Avenue, and KANEFSKY owed this $1,000 to SHORE,
. MARTORANO: indicated that KANEFSKY still owes $3,000, - BRUNO
told ‘MARTORANO that he. would hold up his decision until the -
- following Saturday night, “when he would have an opportunity to
' speak with DAN STROMBERG. MARTORANO then -contacted JOE- KANEFSKY
and set. up an appointment for KANEFSKY to meet with BRUNO at
midnight, April 27, 196& ST

GEORGE' -Tz o . I ‘ f

509 Tasgker Street -
Cmn‘é’a‘é"i“iﬁ“i‘é‘,’ Pa,

PH T-1 advised on March 4, 1964, that GEORGE KATZ
- visited Penn: Jersey Vending Company 1n an errort to contact
ANGBLO BRUNO but was unsucceasru1.~ : ,

PH T-l advised on March 18, 1964, GEORGE KATZ attempbed
to contact ANGELO BRUNO, but was: unsucceasful. 'PH T-1 ‘stated
KATZ possibly wanted to speak with BRUNO- concerning a disagreement
he had with ABE GLASSMAN- congerning an undisclosed sum of- money
KATZ's brother, TOMMY FOLEY, reportedly owes GLASSMAN. s

735*
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" PH T-1 advised on March 19, 1964, that KATZ again .
attempted to contact ANGELO BRUNO, but was unsuceessful. ;
~Subsequently, KATZ made an appointment to see BRUNO at BRUNO's

residence later during the day.u. :

' ' PH T-2 advised on April 13, 196& that NAT FRANK = .
‘advised ANGELO BRUNO that GEORGE KATZ and AL COPELAND were the
parties. responsible for telling everyone BRUNO's business,: 'FRANK told
~ BRUNO - they were. not dqing bhia maliciously, ‘but that they both -
) had big mouths, : '

- PH T-2 advised on May 12, 1964 that GEORGE KATZ
.told ANGELO BRUNO while at the cornmer of Broad and Locust
Streets that his brother TOMMY FOLEY was looking for BRUNO
conecerning a mixup in the eorrect number 1n the Philadelphia
- numbers 1ottery for May 11, 1964,

Ritz Towef Apartments B
206“83ﬁtp 13th Street‘* .
:“Philadél“hiffJPa,__” ,

‘ PH T-2 advised on April 13, 1964, that NAT FRANK
accused GEORGE KATZ, TOMMY FOLEY's brother, of having a "big '
" mouth" and of spreading the story that his brother TOMMY
FOLEY was turning in his numbers plays to ANGELO BRUNO

LLI R
1111 Carpenten~8treet o <
Philadelphia, Pa. . - -

» " On April 8, 196& PH T-2 advised i
stepson was getting married on May 2, 196U and‘that a reception
would take place a! Palpmbo'e Restaurant, é24 Catharine - '
Street, Philadelphia, Pa, - LALLI left a couple of invitations
at Penn Jersey Vending Company to be distributed to a number

. of. persons. LALLI perspnally gave BRUNO his invitation to thev

a36-_‘
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~ On May 2, 1964 PH T-2 advised that ANGELO BRUNO
‘ attended the wedding receptiqn for IOU ILALLI's 'son”ANTHONY
_LALLI held at Palumbo's Resbaurant, Darien and Catharine Streets.

B PhiladelphiaT”Pa. . ;#*ﬁ%;*\,_ . - | 4%4','
N i P L»/.b/
PH P2 advised on May 11, 1964, ANGELO BRUNO ,

intended to have his tax returns for himself and-his-wife SUE /7f}w

prepared by Camden, N. J., a¢countant JOSEPH WILSON and sub-
.- sequently rechecked by Philadelphia Attorney MARVIN LEVIN,}~

, DEg -

’Q;;;B%ﬁxaexo ' | S

__2513_South 21st Street ,/7
PhiladEiEZiajfpﬁt*ff? - o

‘ PH T-2 advised on April 16, 1964, that MARIO MAGGIO
" met briefly with ANGELO BRUNO at ALFONSO MAIORIELIO's barber
,vshop, Eighth and Christian Streets, Philadelphia, Pa. ‘

';;;;E&EAGGIO - C ' fﬁ

3411 Coulter Street = ' Yo ;{2;/%
“::Ph‘ladelpgigwaaﬂ‘ -

' ' ANGELO BRUNO met with PETER MAGGIO at the M. Magglo
N Cheese Campany on April l, 1964 according to PH T~2. =

- PH T~2 advised on April 19, 1964 that on the previous
evening, that is April- 18, 1964, ANGELO BRUNO had met with -
‘PETER and LENA MAGGIO and GHARIES COSTELLO at the BRUNO residence.

PH T-2 advised on May 12, 1964, that ANGELO BRUNO
'had made an appointment to meet with PETER MAGGIO during -

" the afternoon at a luncheonette 1ocated at 11th and Ellaworth
jStreets, Philadelphia, Pa. ~

-37-
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\ ‘time friend of ANGELO BRUNOQ and BRUNO's former close associate

aka’ Joe;wlowers (Deceased)
‘-Phil elphigL,Pa. T

®;

O
/
/
|

i

PH T-lG adviaed on June 17, 196” ~that ANGELO BRUNO

" had lunch with his Attorneys ALLAN DAVIS and THOMAS D, MC BRIDE

and BRUNO's office manager RALPH SCHWARTZ at Dante's Restaurant,

~1809 Chestnut Street, ‘Phlladelphia, Pa, - JOSEPH MALITO, ‘co-

‘owner of the restaurant, was present and arranged a table for
the | group.. MALITO also sat at the table, sitting next to BRUNO,

PH T=-3 advised that he was sitting nearby, and he
overheard MALITO telling BRUNO he would like to ask BRUNO for

~a favor, BRUNO: interrupted him and stated he had already taken

careof 1t and. "CHICKIE muat have been drunk." ‘He will come to
apolegize. 7 gi,

 PH T-1 advised on June 17, 196& that NARDUGCI and °
JOSEPH LAZZARO had been at Dante's Restaurant the previous
Saturday and had gotten into ‘an argument with MALITO, a long-

PETER CASELLA, who 18 now 1n prison. 35

\ :
N \\\jzﬁl At approximately 4300 a.m., June 19, 1964,eJOSEPH
ALEERT

LITO, FBI Identification Number 867-929C, and JUDITH
TOPINSON were shot to death in the basement: or Dante's Restaurant
on Chestnut Street, Philadelphia, ' MALITO and LOPINSON were

'murdered by three shots, each fired at'close’ range,’ “into the

heads. . JUDITH LOPINSON's husband JACK was shot once in the leg

- and- claimed ‘that the shobtings oceurred. during and subsequent to

an armed robbery or Dante'e Restaurant. -

PH T-1 advised on June 23, 1964, that stories were

-circnlated among Philadelphia racket personalities which 1ndicated

that FRANK NARDUCCI and JOSEPH LAZZARO played no part in

was drawn, Racket personalities are of the opinion, according
to PH T-1;" that JACK: 'LOPINSON, husband of victim JUDITH, was -

e

[rMALITO's ‘murder: despite the ‘fact they had been engaged in a bitter |
“quarrel with him & week previous, during which 'quarrel a gun -

‘the one who actually murdered his wire and MALITO and subsequently

shot himselr in the 1e$,

ivf38~;
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- PH T=-3 advised on June 30, 1964, that RAYMOND MARTORANO
had been a partner in Dante's Restaurant before JOSEPH MALITO
bought out his 1nterest.;-3 ,

Both ANGELO BRUNO and FRANK NARDUCCI were served
subpoenaes commanding their appearances before ‘a Coroner's
Inquest into both murders.  Neither BRUNO nor NARDUCCI were:
~actually called upon to testify because true bills were returned
by the Philadelphia County (rand Jury subsequent to the
Coroner'!s Inquest; Qharﬁing JACK LOPINSON, husband of JUDITH
and Teamster Local 107 1abor goon" FRANK "HATCHET" PHELAN :
‘with both murders. LI

| RALPH>‘ RANCA =
.. 6931 Stenben Avenue
PhiIEﬂelphIET”Pa“ “‘q
' MARANGA 1s ANGELO BRUNO's brother-in-law.. MARANCA
1s presently employed at the Philadelphia-New JerseyNExpress
\“pempany, where ‘e 1 in ¢éharge of the platform. This company
s owned by BRUNO'B aasqciate TONY COPPOLA.- o

 SAMUEL MARGOLIS =~ ~——r s & ey

1122 Whitby Avenue DTN

PH T-l advised on Margh 25,\196h RAYMOND MARTORANO
told ANGELO BRUNO that a friend of SAﬁkMARGOLIS ‘and FRANK
PALERMO from New Jersey wanted to borrow $1 500, It was not

; 1ndi¢ated to the 1nrormant 1! this loan ‘was approved by BRUNO

PH T-l advised on March 28 1964, that sAM MARGOLIS
-cwned the controlling. 1nterest in prizerighter CHARLES SONNY
LISTON, - Further details concerning this matter are set out
hereinafter., - :

Soas w2t

—

o

PH T-3 advised on Jnly 30 1964, that SALVATORE AVENA
accompanied by SAM MARGQLIS, attempted to locate ANGELO BRUNO

»

ff f39? ”

N
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- at the Friendly Bar, Eighth and Washington Avenue, but were
: unsuccessfu“‘because BRUNO had departed prior to their arrival..

MARTORANO ».'xﬁef

RA _
wu~102-EaBt —.13th_Street gl

North WildweoqL,N. J..,-v

’.}_‘w._ Ly

PH T-l adv;sed on March 5, 1964 that ANGELO BRUNO,
RAYMOND MARTORANQ, and FRANK: PALERMO were at DE TULLIO's ~
Friendly Bar, Eighth and Washington Avenue, at midnight.;

A PH T-l advised that on March 9, 196& 'RAYMOND MARTORANO

_spoke privately with ANGELO BRUNO at Penn Jersey Vending COmpany.ﬂf"

‘ PH -1 adviaed on March 1%, 1964 that RAYMOND .
MARTORANO entered Penn Jersey Vending Company -with: GEORGE
j,BUCHER, an 1nternationa1 representative of the Upholsterers
.'Union, ' MARTORANO," BRUNO, BUGHER, and S@NNY RICCOEENE had a
'private conversat on. '

‘ A PH T-3 advised on Marech 16 1964, that BRUNO . met
"~ with RAYMOND MARTORAN@ ana IGNATIUS DENARO at DENARO'S Cafe
~Internazionale. - , :

. PH. T—l advised on March 19, 196& RAYMOND MARTORANO )
visited Penn Jersey Vending Company.' -

On March 25 196“ PH T—l learned RAYMOND MARTORANO
told ANGEIO BRUNO that a friend ‘of SAM ' MORGOLIS and FRANK
jRALERMO from New Jersey wanted to borrow $1, 500 Y

: PH T-2 advised on April 8 1964 that RAYMOND MARTORANO,
aceompanied by GINO D’ATTILLIO,‘visited Penn Jersey Vending ~
gcompany.:- S

' PH. T-2 advised on April 14, 1964 that John's Vending
Company, the- principal of which is RAYMOND MARTORANO “had -lent

- SOLLIE GLEANER $13,000 from the eorporation at. the: time GLEANER
_purchased the plaee, which 18 1ocated at 12th and Sanscm Streets..

ﬂﬂhOg" s - i
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MARTORANO claimed he "stood good" for the loan and charged
one-half of one per cent interegt, MARTORANO believes that
he will lose $1, 000 as a result of his deal with GLEANER,

On the same date, PH T-2 advised that JOE KANEFSKY,
aka Joe Kane, tried to borrow $1 000 from MARTORANO for the
Candy Cane Lounge. MARTORANO held this loan in abeyance until

ANGELO BRUNO would give hls okay for the loan,

PH T-2 advised on April 16, 1964, FRANK NARDUCCI -
visited Penn Jersey Vending Company and claimed he was unable
to repay RAYMOND MARTORANO the money which he had received
from his as a loan because he, NARDUGCI, had Just been released
from the hospital.

PH T-2 advised on April 17, 1964 RAYMOND MARTORANO
was observed in the company of FRANK D'ATTILLIO, FELIX JOHN °
DE TULLIO, and EDWARD TIESI, all of whom were with their
wives, at the Friendly Bar, Eighth and Washington Avenue,
Philadelphia, Pa,, during the night of April 17, 1964, PH T-2

also advised RAYMOND MARTORANO was building a swimming pool

at hils residence in Wildwood, N. J,

On April 28, 1964, RAYMOND MARTORANO advised ANGELO
BRUNO that ALFIA TESTA's cousin, who was a barber at Eighth
and Catharine Streets, had died and the viewlng would take
place during the evening of April 29, 1964, at Ingenito's
Funeral Home, Eighth and Christian Streets.

PH T-2 advised on April 29, 1964, RAYMOND MARTORANO
Informed BRUNO that he intended to discuss with IGNATIUS DENARO
the Pennsylvania law sponsored by Senator of the State of .
Pennsylvania CHARLES WEINER, which could possibly make 1t legal
for DENARO to keep his Care Internazionale open on Sunday.

PH T-2 advised on May 1, 1964, that RAYMOND MARTORANO
was looking for ANGELO BRUNO to tell him that FRANK D'ATTILLIO

- was opening a luncheonette at 301 South 52nd Street and that

he desired a cigarette machine on which he wanted three cents

commission per pack of. cigarettes sold, a $200 gift, and a

-

41
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. $500 loan for giving MARTORANO the business. MARTORANO- sub- :

- sequently contacted ANGEIO: BBUNO ‘and told him of- D'ATTILLIO'B ‘
-demands and BRUNO ‘became extremely angry. at D'ATTILLIO -
”stating D'ATTILLIO should acoept new machines on BRUNO'B terms._

' PH T2 advised on May 2, 1964 that . RAYMOND MARTORANO,
accompanied by his wife, sat with SONNY RICCOBENE ‘and his wife,
FRED D'ANGELO and GEORGE BUCHER, the latter two- representing the
Upholsterer's Union, ‘gt Palumbofs Restaurant, second floor, -

- the 'site ‘of the. wedding: reception for LOU LALLI's stepson

ANTHDNY. -Also present ‘at: this time seated at another table were

. ANGELO BRUNO. FELIX JQHN DE TULLIO, and others. e

PH T-2 advised on May 5, 196& RAYMOND MARTORANO

'~vis1ted Penn Jersey Vending Oompany.

PH T-2 adviaed on May 20, 196& "RAYMOND MARTORANO .
attempted to contact. ANGELO BRUNO at Penn Jersey Vending Company,

: but was unsuecessful, ek P

PH T-2 advised on May 21, 1964 that RAYMOND MARTORANO

met with'ANGELO BRUNO at Penn Jersey Vending Company and again -
" later during the day BRUNO met with MARTORANO at ALFONSO -
MAIORIELLO'S barber shop.-' - -

On May 26, 196& 'RAYMOND MARTORANO, accompanied by

FRANK D'ATTILLIO, spoke with ANGELO BRUNO at Penn Jersey Vending
_JCompany. o ‘

. PH T-2 advised on May 29, 1964, RAYMOND MARTORANO
pald ANGELO BRUNO a gommission check in the amount of $709.38. A
This commission chegck was. for the month of April 1964 and : | .

represented BRUNO's commission ror approximately 105 locations.

- b2- o
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" g
PASQUA MASSI,_ ? . .
aka [PAT, ' ’ ;y

: 1420 _Park Boulevard, :
Camden, N, Jo >

Ml

PH T-1 advised on March 27, 196& that PASQUALE
MASSI vislted ANGELO BRUNO dt Penn Jersey Vénding Company.
MASSI informed BRUNO that. he had just returned from A
visiting his girl friend, whom he identified as GRACE,

who was a patient at Einstein Medical’ center, Southern
Division, 5th and Reed Streets, Philadelphia Pa.
MASSI's girl friend was ‘treated by a heart specialist.
She is a resident of the South: Philadelphia area and was
¢ hecking out of the hospltal on Marech 27, 1964. MASSI

- informed BRUNO on this occasion that he had seen FRANK
NARDUCCI at the Einstein Medical Center as NARDUCCI was
a patient there also., - MASSI told BRUNO that he intended
to return to _Ital and wanted to know from BRUNG if there
was anything Hﬁﬂﬁ%ﬁld possibly do for BRUNO's exlled
cousin, CALOGERO SINATRA. BRUNO told MASSI not to bother
_SINATRA and not to make contact with him, . MASSI's visit
with BRUNO lasted for- approximately two hours.,

PH T-2 advised on May 2, 1964, that PAT MASSI
was in the Vicinity of 8th-‘and Dickinson Streets, Phila~-
delphia, Pa., and did not indicate the precise date he
intended to return to Italy°

PH T-2 advised on May 15, 1964, that JACK
WILLIAMS informed ANGELO BRUNO that PAT MASSI was very

sick and had been confined to a hospital in Rome, Italy, i

..as a result of a heart attack,

PH T-3 advised on July 13, 1964, that PAT
MASSI sent word to ANGELO BRUNO. through RALPH DE FLAVIS
that he, MASSI, is - constantly under surveillanee by the
Italian Police,and that BRUNO should stay away from him
on his next visit t@ Italy,

‘ ' - 43 -

DocId: 32299522 Page 35



PH 92-444
@
FRA

aka FrankiefMendel,
<-Brocklehurst.. Streey,
Philadelphia, Pa,
oy ) W..WW»«!

PH T-1 advised on Marech 19, 1964, that FELIX JOHN
DE TULLIO intended to attend the wedding reception of
PRANK MATTEO!'s niece at the Germantown Community Center,
Lincoln. Drive, Philadelphia, Pa., on March 22, 1964,
PH T-1 stated- that ANGELO BRUNO would also be there.

' B “on* Sunday, March 22, 1964 SA” EDWARD D, HEGARTY
observed ANGELO BRUNO and his wife SUE emerge from a
1962 ‘white Impala Chevrolet, bearing New Jersey license
tag GGT 198, and subsequently ‘enter the Germantown Jewish
- Community Center, Lincoln Drive, Philadelphia, Pa. SA
"HEGARTY also observed on this occasion SAMUEL HOFFMAN

and his wife BETTY, MAX WEISBERG and his wife ANN, and
SYLVAN SCOLNICK.

~ PH T—l advised on. March 23, 1964, that ANGELO
BRUNO told him he had attended the wedding reception ef
FRANK MATTEO'S nlece on the previous day.

PH T-2 advised on April 8, 1964, that LOU LALLI
left an invitation for FRANK MATTEO to LALLI's stepSOn,
ANTHONY's, wedding reception for May 2, 1964, at the offices

.- of Penn Jersey Vending Company, to be delivered to MATTEO

PH T-2 advised on April 10, 1964, MATTEO's
wedding invitation to the May 2, 1964 wedding was delivered
to FRANK MATTEO, In addition, MATTEO was given SAM
HOFFMAN's invitation to the LALLI wedding, delivered to
HOFFMAN by MATTEOC,

_ PH T-2 advised on April 11, 1964 MATTEO sent
word to ANGELO BRUNO that he did not want SYLVAN SCOLNICK
or SOL BASEN invited te LOU LALLI's stepson's wedding
-reception,<

PH T-2 advised on May 1, 1964, that MAX WEISBERG
was at the Penn Jersey Vending Company 1ooking for ANGELO

- hh -
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. BRUNO, EBERUNO did not ‘show up. for ‘his meeting with WEISHERS,{

“and WEISBERG stated that he was 1eaving the vicinity of
- 8th'and Catharine Streets, and was’ proceeding to 4th and
Gaskill Streets, where he would meet with “FRANK MATTEO.

PH T—2 advised .on May 2, 1964; that FRANK

1; MATTEO attended the wedding reception for Loy LALLI's

stepson, ARTH@KY, at Palumbe's Restaurant

7 “PH T—2 advised on May 13, 1964 MAX WEISBEBG,
aécompanied by FRANK MATTEO, visited Penn Jersey Vending
Company and spoke with’ ANGEL@ BRUNO. Subsequently, ;

- MATTEO and WEISBERG departed ‘the viginity of 8th and

Catharine Streets 1n ‘the cempany of PELIX JSHN BE TULLI@

- PR r-e adviséd on May 21, 1964 that FRANK
MATEE@ had an appointment to see ANGELO BRUNG at 3:00 p.m
' Subsequently, . FRANK MATTEO ' joined ANGELO. BRUNO at Ralph's
Restaurant, 9th and Catharine Streets, Philadelﬂhia, Pa,

‘ PHE T-3 advised on June 6, 1964 ANGEL@ 'BRUNO
was observed in the vicinity of eth and Christian Streets,

~ and FRANKIE MENDEL was .observed with SAM HOFFMAN in SAM

-CARRACCIOLO's barber shop. It.was not known to PH -3
whether or. net MENDEL or HOFFMAH speke with ANGELO BRUHO.

: eYa1dd ,.~Pﬁ
___'Washington Park Apartments, /////

Camden, N Jo e

PH T-mvised on March 19, 1964, that during a
discussion between AEGUSTINE MAZZIO, FRANK D'ATTILLIO, and
FELIX JOBN DE TULLIO, it was - indicated ANGELO BRUNO would
attend the wedding' receptien ‘beink ‘given for FRANK MATTEO's
niece, These persons met at the Friendly Bar, 8th and -
Washingten Avemue, Philadelphia, Pa.

PH T-1 advised on March 23, 1964, that AUGUSTINE
MAZZIO spoke with AHGEL@ BREH@ at the Penn Jersey Vending
Gempany.‘ T _

s -
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‘On April 25, 1964, PH T-2 advised that FRANK

 SINDONE told ANGELO BRUNO that he had been picked up by

Police Officers assigned.to Philadelphia Police Department
Captain JAMES KEAN, He was picked up on a numbers lottery
charge. ‘BRUNO told SINDONE not to get "fresh" wilth KEAN, -
and described KEAN as a good guy, and stated that "every-

thing is under control." SINDONE stated that AUGUSTINE

MAZZIO, aka Gussie (Giddens, is paying off not only KENN,
but also officers assigned to his detail.

PH T-2 advised on Ma 4, 1964, that FRANK SINDONE

informed ANGELO BRUNO that AUGUSTINE MAZZIO wished to

speak with him. BRUNO told SINDONE to contact MAZZTO,
and to tell him that he should see BRUNO at 3:30 p.m.
during the same day, and should be alone when he contacts

On May 21, 1964, FRANK NARDUCCI discussed with o
ANGELO BRUNO the arrest of FRANK SINDONE on May 21, 196k,

. on a numbers charge by the Philadelphia Police. NARDUCCIL

stated that SINDONE's arrest was a 'frame," and that SONNY
RICCOBENE had informed NARDUCCI on the previous day that
the Police intended to place numbers slips under the hood
of SIHDGNE'S ‘car, which in fact, did happen on May 21,
1964, - Subsequently, BRUNO told SINDONE he should see
AUGUSTINE MAZZIO concerning the arrest because MAZZIO is

_paylng off Captain KEAN's men, and he would be gble to
take care of. SINDONE'S arrest.

On May 25 1964 PH T-2 advised that FRANK

D'ATTILLIO discussed with ANGELO BRUNO a proposed bingo

game operation which was being organized by D'ATTILLIO

and AUGUSTIHE MAZZIO, and would operate in "colored . _ .
churches," BRUNO instructed D'ATTILLIO to tell MAZZIO

that he should not give away any "pieces" of the bingo

games without first clearing with BRUNO. BRUNO told

D'ATTILLIO that he would decide to whom pleces. of the

action should be given.»

- 46 ;;
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722 warnock Street
PhiladelphiavxPa

KT

RH -1 advised on March: 9, 1964, that ANGELO

 BRUNO. spoke with FRANK MONTE in’ the vicinity of 8th and

catharine Streets, Philadelphia, Pa.‘

L EH -1 advised on March 14, 1964 that he
learned” that "FRANK MONTE was approximately 90" miles away
from the Philadelphia area, and was under instructions

to make a telephone call to ANGELO BRUNO from his unknown

1ocation., PH T-1 learned later during the ‘day of March

14,1964, that ANGELO BRUNO. ‘had, in fact, made a tele--“
A phone call to FRANK MGNTE., e

PH T-1 learned ‘'on March 17, 1964, that ‘FRANK

. MONTE visited AmELo BRUNO at the Penn Jersey Vending
f“cempany.,

PH T-2 advised on April 15, 1964, that FRANK

- ,MGHTE handled an errand fer ANEELO BRUN@ during the day.ﬂ

. FH T~2 advised on April 20 1964 that BRUN@

' was again in contact with: FRANK MGN%E, and BRUNO again

sent’ MGNTE ‘on an’ ‘errand. M@ﬁ%ﬂ indicated to- PH P2 that

. he was employed in a different "nuﬁbers office for
g:BRﬁNO during this day. e

Pﬁ T-2 advised on Ayril 25y 1964 that BRUNQ

distributed invitations to the wedding of THERESE _
”SCAFIBI, and that one of these invitations ‘wasg for FRANK
jMﬂNﬁE.. : , 5 .

EH T-2 advised on April 28, 1964, that MONTE
informed ANGEL@ BRUNO -that AL: SCHWARTZ, Philadelphia
bendsman, would see BRHNO on. April 30, 196#

PH. T-2 advised on May 14, 1964, tﬁat FRANK

VY-SINBQNE had. sought advice frem AHGEL@ BRUN@ ‘on the .

o 47.f,
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reorganization of a crap game. BRUNO instructed SINDONE

not to employ FRANK NARDUCCI at the game because he 1s on

SINDONE told BRUNO that he was not using

| FRANK MONTE because MONTE has & pending numbers case in

the Ph)ladelphia courts,

NARDUCCT,

aka.Chickie, - - ﬁl‘ :
.523_Morris._Street, AN
Philade}gp;a, Pa._

PH T-1 advised on March 11, 1964, that FRANK
NARDUCCI vislted ANGELO BRUNO at the Penn Jersey Vending

Company.,

PH T-1 advised'cn March 17, 1964, that”FRANK a
NARDUCCI attempted to contact ANGELO BRUNO but was
unsuccessful.

PH T-1 advised on March 18, 1964, that FRANK

NARDUCCi spoke with ANGELO BRUNO and 1nformed him that he
was scheduled to have a hernla operation to be performed

on him at Mount Sinal Hospital -by DR. RAYMOND SYIK.

BRUNO on this occasion cautioned NARDUCCI to stay away
from the "erap game" because he was on probation, and he
would be incarcerated if he violated the probation order.
BRUNO also instructed NARDUCCI to inform JOHN CAPPELLO '
that he would not be at the crap game.

PH T-1 advised on March 20, 1964, that FRANK

NARDUCCI informed ANGELO BRUNO that he would be hospitalized

during the forthcoming week. NARDUCCI, BRUNO, and FRANK
SINDONE were observed by PH T-2 entering 740 Christian
Street. _

{ -

PH T-2 advised on April 10, 1964, that FRANK

NARDUCCI was dismissed from the Einstein Medical Center
on April 8, 1964, PH T-2 learned on this occasion that
NARDUCCI had borrowed $600 from RAYMOND MARTORANO for the
purpose of opening a Goldstar American Legion Post with

- 48 - | -
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~ WILLIE AVERONA. The club subsequently failed and MARTORANO

has been pressuring NARDUGCI for repayment of the $600.,
PH T-2 learned on April 14, .1964, that RAYMOND

‘MARTORANO was disturbed over FRANK NARDUCGI ‘not having.
‘made a payment during the five week period of the $600
- which he had borrowed. MARTORANO sought BRUNO's asslstance

1n collecting from NARDUCCI on April 14, 1964,

FH T-2 advised on April 24, 1964, that FRANK
NARDUCCI was looking for ANGELO BRUNO in the vicinity of
8th and Catharine Streets. PH T-2 advised that BRUNO
was in Miami, Fla., during this day.

" PH T-2 advised on April 25, 1964 that ANGELO.
BRUNG spoke to FRANK NARDUCCI on April 25, 1964,

PH T-2 advised on April 29, 1964, that FRANK

- NARDUCCI spoke with ANGELO BRUNO at the Penn Jersey Vending
Company. NARDUCCI informed BRUNO that FRANK NARDUCCI

wanted to buy WILLIE AVERONA'S liquor license for the
Goldstar American Legion Post in South Philadelphia,

and that AVERONA wanted $2000 for the license. NARDUCCI
wanted to borrow the $2000 from ANGELO BRUNO; however,
BRUNO indicated that he did not care to become involved
wlth 1t at the time., On this occaslon NARDUCCI was with

N ANGELO'BRUNO for appreximately one hour.

PH T-2 1earned on April 30, 1964, that FRANK
NARDUCCI expected to open the Goldstar American Legion
Post over the following weekend in partnership with a man
who lived directly across the street from the Goldstar
Post., NICHOLAS PICCOLO was looking for ANGELO BRUNO at

- Penn Jersey Vendlng Company, but BRUNO was not present.
.NICKY BUCK, that is NICHOLAS PICCOLO, departed Penn

Jersey Vending Company in FRANK NARDUCCI's car,
| PH T-2 advised on May 4, 1964, that FRANK

NARDUCCI spoke with ANGELO BRUNO at the Penn Jersey
Vehding Company.

/ o ) 749"
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" PH T—2 learned on May 14, 196& that ANGELO BRUNO
instructed FRANK SINDONE - not to employ FRANK NARDUCCI at -
SINDOHE's crap game because NARBUCCI was on: probation.

' PH. T-2 adviﬂad on May 21, 1964 that NARDUCCI
1nformed ANGELO. 'BRUNO or FRANK SINDONE's arrest, which
"NARDUCCI" claimed was a 'frame," which arrest took place‘

' on May 21, 1964; by Officers assigned to Captain JAMES
1-2KEAN, of the Philadelphia Police Department._ :

' ' PH T-2 advised on May 2§, 1964 that FRANK -
D'ATTILLI@ eamplained to ANGELO NO that he had: loaned

. FRANK" NARDUCCI a sum of mohey, ‘which money NARDUCCI had

not repaid. BRUNO told B'ATTILLIO that he should have
hecked with him, BRUNO, berore 1oan1ng ‘this meney to

‘_NARDUGCI.M-~-

PR T-B advised on May 28, 1964 ‘that FRANK )
NARDUCCI was on the payroll of ‘the Philadelphia-ﬂew Jersey

" Bxpress _Company, ewned and oparated by TCHI GOPPOLA,,_.

KBRUNO assoeiate.

. PH T-3 advised that FRANK NARDUCCI, accompanied
by JOSEPH LAZZARO, visited Dente's Restaurant, Chestnut
Street, Philadelphia, Pa., on June 13, 1963, at which time

-sNARDUCCI ‘became engaged in a yviolent quarrel with- J@SEPH

MALITO, MALITO, who is also known as JOE- FLOWERS, was

'g ;knewn as an agsociate af ANGELD BRUNO for many years.

on June 19, 1964, JOSEPH MALITG was murdered

 on the premises of Dante's Restaurant.. On the day prior
to MALITO's murder, ANGELO "BRUNO. dined in the restaurant,

‘and MALITO sat at BRUNO'S . table. MALITO told BRUNO on.

-+ this ‘oceasion that he had a matter he wished to discuss
“privately with ANGELO. IRING, and that he had a favor

‘he would like to ask of BRUNO, BRUNO on this occasion

~ _cut MALITO short, and stated that he had already taken

eare of 1t, and that GHICKIE, that 13 KARDUCCI, would

ffaF@lesize to him.
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PH T~1 ‘advised on March 9, 1964 that FRANK
NIC@LETTI was' present while. ANGELO EBRUNO- had a diseussian
with MAX WEISEERG, of Penn aersey Vending cempany ,During
~ the afternoon of March 9, 1964, ERUNO instructed NIO@LETTI
to piek him up at his heme at 11 60 p m,

PH T~1 advised on March 11, 1964, that FRANK
NICOLETTI was in the company of AHGELO BREHG when BRUNO
- met with NICHOLAS PICCOLO and RAYMEND MART@RAN@ at 740 .
Christian Street kN B ‘
e PH T-1 advised . on March 13, 1964 ‘that he
, observed ANGELO BRUNO arriving in the: vielnity of 8th and
- Catharine Streets in the eempany of FRANK NIC@LETTI in
'NICOLETTI'S autemebile.u" ‘

' " PR’ T-l ‘advised on March" 14 1964 ‘that FRANK
 NICOLETTT ‘was. ‘With ANGELO BRUNO at 7ho Ghristian Street.
Subsequently, they both departed and were not in the .
_ vicinity ‘of 8th and Christian: Streets throughout the
‘afternoon until NICOLETTI chauffeured BRUNO to ALFONSO
' ‘MAIORIELLO'S barber shop at Bth and. Christian Streets.“

 PE T-1 advised on March 16, 1964, that FRANK
NICOLETTI was. with ANGEL@ BREN@ at Penn Jersey Vending
Co&pany,: :

PH T-1 advised on Mareh 17, 1964, that FRANK
_NIC@LETTI picked up ANGELO BRUNO at MAIORiELLO's barber
.- shop, and both departed the area in a 1961 or. 1962
491dsmebile.~ During the afternoon BRUNO and FRANK '
~NICOLETTI visited the home of ALFIA TESTA wife ef pest-
_fBRUNQ associate PHILIP TESTA , '

PH Tal advised en March 19, 1964 that ANGELO
- BRUNO Joined ‘NICOLETTI at MAIORIELL@'S barber shop during
the early afternoon hours. g ,

as2 -
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 PH T-1 advised on Mareh 20, 1964 ‘that he observed]
FRANK NIGOLETIT and ANGELO BRUNO in NIGOLETTI'S car in the -

‘vieinity of Bth and Christﬂan_streets.~i

. PH T-1 adviSed on March 23, 196& that he observed

-‘FRANK_NICOLETTI at the Penn Jersey. VEnding ‘Company. Sub- -
sequently,” he recognized NIGOLETTIiand ‘BRUNO leaving Penn

- Jersey Vending COmpany -and subsequently entering 740 :

~gChristian Street. 'PH T-1 advised-that at about 12:20 a.m.,
March 24, 1964, he observed FRAHKTNIG@LETTI accempanied
by ANGELO BRUNO, entering the
"Washington Avenu

‘Friendly Bar, 8th and
. During the afterncon of March 24'“196u
he ‘observed BRUNO and FRANK NIO@LETT”Yplaying cards at

-1740 Christian Street

PH o1 advised on Mareh 25,_1964 “that BRUNO,
accempaniedvby FRANK' NICOLETTI, ‘spoke with' FRANK LOSGALZO
at 740 Christian Street. LOSGALZO ‘informed BRUNO ‘and” o

' NICOLETTI that FBI Agents had visited IGNAZIO DENARO earliert,
.Q”during the: day, and that the Agents had also spoken with
'*'him, LOSCALZ@ \ :

PH T~1 advised on Mprech 27, 1964, FRANK NICOLETTI .
Joined ANGELO BRUNO at Penn. J‘rsey VEnding Company,: ‘and

~ .Subsequently: they departed together, ‘at about’ 1@00 ‘P m.»
. BRUNO 'and NICOLETTI returned at about 2°3® pP.®, NIC@LETTI

‘x»aleft Penn Jersey Vending Gompany at about 33 50 p,m.

PH T~2 advised on April 3, 1964 that FRANK

_NICGLETTI was ebserved by him at Penn Jersey Vending

. PH T-2 advised on April 6, 1964 ‘that ANGEL@
BRUNO was with FRANK NICOLETTI at- 7ho" Christian Street,

ngHNO departed alone,:and minutes later the Philadelphia -

ice Department entered TA4O Christian Street and’

 ‘searched FRANK NICOLETTI. The Philadelphia Police
Warrested FRANK LOSCALZO but did not arrest NICGLETTI
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PH Tw2 advised on April 8, 1964 that LOU LALLI

'had left an 1nv1tation for FRANK NICOLETTI to attend the -

wedding receptien on May 2, 1964 ‘for LALLI's stepson,v
ANTHONY, at Penn Jersey Vénding Company, to be delivered

1to NICOLETTI

PH T-2 advised on April 15, 1964 that FRANK

- NICOLETTI wag “in the company of ANGELO .BRUNO and ALFRED
‘IEZZI when they discussed LOU CAMPBELL, 639 Randolph
’Street Camden, N 30,;J :

_PH. -2 aavised on ApPil 16 1964 that he

rebserved FRANK NICOLETTI, of Penn Jersey vending company,
~in the eempany ef MAX WE;SEERG

PH T~2 advised on April 17, 1964 that ANGELO
BRUNO, in the company ‘of FRANK NICOLETTI, departed from™

‘the’ vicinity of 8th, and Gatharine Streets 1n NIG@LETTI'B
' fautemebile.

PH T-Q advised on April. 25,}1964 ‘that ANGELO

. BRUNO gave  FRANK NICOLETTI ten invitations to be distributed
ffor the: wedding reeeption fer TEERESE SGAFIDI.: i -

PH P2 advised on April 28, 1964 that he

;observed FRANK ‘NICOLETTI and ANGELO BRUNO entering: the

e ef ALFIA TESTA wife of BRBN@ asseciate, PHILIP ?ESTA
. PH T-2 advised on April 30, 1964, he observed .

,FRANK NIG@LETTI chauffeuring ANGEL@ BR&NG in the vieinity
.’ef 8th and Ohristian Streets ST

PH T=2 advised on May 1, 1964, that he
observed ANGELO BRUNO, FRANK NIC@LETTIQ and JOHN SIMONE
departing from the area of 8th and christian Streets 1n

,WFRANK NIC@LETTI“s automobile.

PH Te2 advised on May 2, 1964, that FRANK

NICGLETTI was ebserved by him at apyreximately neen tlme
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at Penn Jersey Vendilg Company.  PH T~2 stated that he

~had learned during the day that ERGN@ returned to Penn
~Jersey Vénding G@mpany ‘during ﬁhe late afternoon and
,waited there f@r FRANK NICOLETTI w ,

/o
PK T=2 advised on May 4 1964 that he observed
FRANK NIC@LETTI in the e@mpany Gf ANGEL. BRUNO at 740 .

.christian Street

PH T-2 advised.on May 6, 1964 that he ebserved_

FRANK NICGOLETTI, acc@mpanied by AN@ELO BRUNO, departing

 from the vieinity of 8th ahd Christian Streets in .
" NICOLETTI's automebile at approximately 1: 35 p.m, BRUNO
.and NICOLETTI returned to 8th and Christian Streets at’
" _about 4:00 p.,m,, &t which time they were discussing

fERNEST VI@XLANTE in uncom@limentary terms

PH T=2 advised on May 8, 1964 that FRANK

4NIC®LETTI picked up ANGELO BRUNO at MAIORIELL@'S barber -

- .shop: at approximately 1:00 p.m. and brought BRUNO baek tej
_Bth and Ghristﬂan Streets at 5¢ 15 PR, :

' ' PH @»2 advised on May 9, 1964, that NIC@LETTI B
claimed that ‘he had chauffeured BRUNO during the previeus

day.

On May 9, 1964, NIbOLETTI and BRUNO met at
MATIORIELLO'S barber shop and subsequently went to meet

ARTIE COLIANNT a@d I@NAZIO BENAR@ at the Gafe Inter»
_nazienaleo S

PH T-2 advised on May 11, 1964, that FRANK

'NICGLETTI Was again durimg the day chauffeuring ANGELG

”BRUNO

—

En May 12, 196& PH T-2 advised that NICOLETTI
was present with AN@ELO BRUNG at Broad and Loeust Streets

,when GE@RGE KATZ asked BREW@ what the winming number was

=55 P
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‘BBUNG'm&deﬂin@uiry-at NIC
,eff@pt tor 1@cate FRANK KICGLETTI

chauffeuring ANGEL@ BRHN“

e

on the previous day, that 1s, for May 11, 1964 KATZ

-stated that he desired to know this on. behalf ‘of his
‘brother, TOMMY FOLEY, ' NICOLETT]

‘been sgraightened out by BRURO, and that the winning nunber
3was 31

told KATZ the matter had

. . PH: T-z advised on May 13, 1964 that he "
observed FRANK NICOLETTI speahing with AN@ELO BRUN@ at :

flPenn Jersey VEnding Cempany, _-

“PH T=2 advised on May 15, 1964 that FRANK

“NIGOLETTI was in the aompany ‘of ANGELO BRHNG during the
gaftern@en hours. ‘

.....

“PH. T2 advisej;on May 21, 1964 that ANGEL@
[OLAS : PICCOL@'B restaurant in

on May 21, 1964 FRANK NICOLETTI was. ebserved

with ANGEL@ BRUNO at MAIORTELLO's barber shop.”

“on May 21, 1964,"PH T~2 ebserved FRANK NIC@LETTI,

n_Center City Philadelphia.g?i:-

PH T-2 advised;en'may 23, 1964, that FRANK

j"NICOLETTI was. present during a’ discussion between ‘BEN™ '
guGQLOB and ARGELO BRUNO at the Penn Jersey Vénding CQmpany.

T=3 advised on June 2 196& that FRAKK
NIGOLETTI was in ‘the company of . Aﬁ@ELC BRUNO at’ T4O

~-0hristian Street and- indicated- ‘that he had been with
'BRUNO during the night ef June 1, 196&

FH T-3 advised en June 3, 1964 that he .observed

 FRANK NICOLETTI in the company of ANEELG BRWHO in the

vicinity @f 8th and Ghristian Streetsoh
PH T=3 advised on June U4, 1964 that he’

,@bserved NIG@LETTI and BRUH@ leaving MAIORIELL@'S barber

,;{éf561~ 
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_shep at 12:30 phmgitogether and gbserved both of them

- ‘PH T—B advised on Eune 13,‘1964 ‘that he abserved
ijBANK NICOLETTI in ‘the company’ of ANGELO BRUNO at’
" MATORIELLO's’ barber shop,_at ‘which. ‘time BRUNO informed :
NICOLETTI that he had a meeting at DE TULLIO's Friendly ’
' Bar seheduled fer 10 GO p m.

T—3 advised on July 9, 1964 that’ FRANK
; NICOLETTI eangratulated(ANG ELO BRUNO on his aecquittal
- from Federal eharges,;@ft 1strict Ceurt Philadelphia

- PH T—3 advised on’ July 11 1964 that he ‘
_'observed‘FRANK HICOLETTI ‘and AKGEL@ BRUNO at MAI@RIELL@'S '
barber sh“p fSubsequently, he?bbserved them beth departing

PH T—3 advised on’ July 28, 1964 that AHGEL@ 2
BRUNO was in_ the cempany er FRANK NICQLETTI from 1 00 p m.,
;te 3 00 p m.d . = "

-~ On July 29, 1964 PH T-3 advised that he 1earned

- from FRANK NIC@LETTI that ANGELO ‘BROUNO had departed ‘from
Philadelphia the previeus evening, and that it was "1mp@rtant
that he ga away _

qﬁithersgoon A#enue,

PH T=2 advised on nay 15, - 1964 that ANGELO BRUNO
had a discussion with JACK WILLIAMS, WILLIAMS told BRHNO
that BOMINIGK @LIVETO 1s handling his racis.

o e
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2117 South Lynn Beulevard

N~z S At

’Uﬁpe VBarby, Pa. -

‘ PALEBM@ 18 ‘now 1ncarcerated having begun his
sentence which arose from a conyiction in U, S, District
Court, Los . Angeles, calif

a PB‘T-I advised on March 5, 1964 ‘that FRANK
- PALERMO visited Fenn- Jersey Vending Company in efforts
‘to locate ANGELO BRUNO, ‘but was unsuccessful. PALERM@
‘indicated that he would see BRUNO later in the day at
DE TULLIe's Bar, 8th and washington Avenue, Philadelphia

PH T-1 advised on March 16, 196# that he
learned from GEORGE KATZ that the reason ANGELO BRUNO,
'MAZ WEISBERG, SAM MARGOLIS; "FELIX JOHN DE TULLIO, and
- FRANK PALERMO have had- frequent ‘meetings in the recent
past is due to. discussiens concerning SCHNY LISTGN‘a B

'eontraet '

‘PH T-1 advised on March 25, 1964 that RAYM!NI
' MARTORANO told ANGELO BRUNO that a friend of SAM MARGOLIS
and: FRANK PALERMO fram Hew Jersey wanted ‘to borrow $1 500,

“PH T-2 advlsed on May 1, 1964, that FRED PALERMG,
brother of FRANK.  PALERMO, visited Penn Jersey Vending
 Company in an effort te locate ANGELO BRUNO, but was
unsucceszul

Pﬁkmnmmo, |
vv,Philadelphiah:EaM

' PH T-l advised on March 5, 1964, that PETE
PANTALEO visited Penn Jersey Vending 00mpany in an effort
‘to obtain ANGELO BRUNO's assistance in- getting him a =
tapreom at a 1ocation unknown tc PH T-l

S 58 -!_‘
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 PETE PANTALEO visited ANGELO BRUNO at the Penn
Jersey Vending Company, according to PH T-1, on March 13,
1964, BRUNO informed PANTALEO that the taproom he was

‘considering purchasing would cost $21 000.

'PH T-2 advised on May 12 1964 that BRUNO was
in ¢ontact with PETE PANTALEO, and ‘gave him two telephone
humbers where he could be reached. PANTALEQ apparently
desired to speah with ADAM D'OLIO. ' ‘

ANTHQQi%PERELLA

~—305_Oakwood. Drive,

Newfield N J.

_ PH T-2 advised on April 13, 1964, that ANGELO
BRUNO was in contact with ANTHONY PERELLA and a second
person who accompanied PERELLA, who was unknown: to PH T-2,
It appeared to PH T-2 that BRUNO was setting up an =
appointme for PERELLA to meet with an unknown party.

ERN APERRICONE, '
<. 2214 South.23rd.Street,
Philadelppia, Pa.'

- PH T-2 advised on May 13, 1964, that ANGELO
BRUNO had a discussion with ERNIE PERRICONE, TONY COPPOLA,
JOE (INU), and FELIX JOHN DE TULLIO concerning labor
problems that TONY COPPOLA was’ having at the Philadelphia-
New Jersey Express Company.

\g\\\i<§ERRi PH T-8 advised on May 28, 1964, that_"BIG ERNIE"
_. ~ Ta-New Jerst

-

CONE was. on the payroll of the Philadelphia-New Jersey ' )
Express Company, and had been used, along with FRANK
NARDUCCI, by TONY COPPOLA to straighten out union troubles
.at the trucking company by 1nt1m1dat1ng troublemakers at
~ the company

_-59‘,
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:zllthiandMChrist1aantreets,‘

TPH 12 advised on April 25, 1964 that ANGEL@
BRUNO gave an invitation>to the wedding reception ‘of -
THERESE SCAFIBI to J@SEPK PICG@L@

17

“HO ,S’PICG@LO, ' A/Vc,ﬂfé
1619 itzwatenxStreet, wﬂ,ﬂ_i.—711~m~*

~__Philadelphia, Pa. = /

%

: PH T-l advised on’ March 9, 1964, that he. observed:
 ANGELO ERUNO, FRANK NICOLETTI, and NICHOLAS PICC@L@ Sy
tagether at 740 Christian Street

o PK -1 advised on March. 11, 1964 that he
‘observed. ANGELtiEBﬂNQ "FRANK NICOLETTI, HIGHGLAS 'PICCOLO,
and RAYMCH) MARTGRAH@ at 40 christian Street togethar.v

PH T—l advised on Mareh 27, 1964 “he observed
NICHOLAS PICCOLO' with ANGEL@ BRUNO at the Penn Jersey
Vénding CGmpany._- ,

)  PH T-=1 advised on March: 31, 1964, that he.
observed ANGELO BRUNO,: accompanied by NICHOLAS PICCQLO,
entering an automebile ‘owned by BRUNO's office manager,
'RALPH ‘SCHWARTZ. 'PH T-1 further ‘stated that he believed ,
BRUNQ and PICG@L@ had left the Philadelphia area., = -

PH T-2 advised on Apvil 14 1964, that ANGELO
-BRUNO met With NICHGLAS PICC@LG at MAIORIELLG'S barber e
shop._ o

PH T-2 advised on April 25, 196” that. ANGEL® ‘

“BRUNO diatributed invitations to the wedding of THERESE

SCAFIDI, ene “of whieh was’ given to HICH.LAS PICC.LQ.
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PH T-2 advised on April 30 1964 that NICEGLAS

'PICCOLO was at Penn Jersey Vbnding Company - awaiting the
_arrival of AN@EL@ ‘BRONO, who did not show up while
,jPICCQLO was waiting.w Subseq ently, PIGCOLQ left Penn
- Jersey Vending Company and departed the area with FRANK
NARDUCGI 1n NARDUUE;}S automﬂbile.,-

AHTGNI@ IOMIKIeK POLLINA,

2515_Seuth_2lst-8tree§§

_Philadelf,ia Pa. P

A S S

X _PH T-2 advised on April 16 196& ‘that he ‘observed .
_ ANTONIOAPOLLINA for the first time in’ ‘many months in the =~
‘vieinity of 8th and Christian Streets getting a8 haircut
' ‘,%IELLG'S barber shep. -

/i

o o T , , ] L
PU GIT@RE,' g%’;gg_{géf ,f;;f;,ifm:.@) P X cra
' ‘Philadelphia, Pa. \__/'1 ) ey

I

S PH T-l advised on Mareh 27 196& that SAM’PUNGITORE,
| aec@mpanied by FRED IEZZI, ‘vigited ANGELO BRENO ‘at Penn
gaersey VEnding campany fer the purpese ef extending to him

728 Carpentir stmet
\leaaelghia*ﬂ’j S

PH T«l advised en March 17, lgéh that ANGELO BRENO |
 was observed in the company of MARIO RIOC@BENE ‘entering '
Penn- Jersey Vending Company. While in Penn Jersey Vending
Cempany, RICCOBENE and  BRUNO met with RAYMOND MARTORANO
“and ‘GEORGE BUCHER, who is one of the International
Representatives of the Bpholsterers lhion. ‘

' PH T-1 advised on March 17, 1964, that he observed
MARIG RICCOBENE accompanied by FRANK SIHIGNE, entering

-6 -
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Penn Jersey Vénding CQmpany.-;They dia not see ANGELO BRUNO -
on this ocecasion, but PH T-1 was of the opinion they
‘_wished to discuss with him a crap game which they plan to
,aopen up and wished tc dlscusa this with BRUH@

PH T—l advised on Mareh 18,‘196h that ANGELO
BRUNO met with ALBERT CQPELARD FRANK. SINDONE, and MARIO
RICCOBENE at Penn Jersey Vending Company. RICCOBENE on
this" oceasion ‘departed Penn Jersey Vending Company in
~ the company of FRANK SIN)ONE and drove off in SINDGNE'S
1automobile., R

. PH T-1 adviaed on March 19, 1964, that he .
igbseﬁVed MRRIG RIOG@BENE entering Penn. Jersey Vénding

PH T-1 advised on Mareh 20 196h that he
.observed MARI@ "S@NNY“ RICCOBENE . talking with ANGELO
BRUNO, who was seated in ALBERT CGPELAND'B autemobile,
»in the vicinity of 8th and Christian Streets.

PH T-1 advised on Mareh 23, 1964 that he
observed MARIO RICCGBENE talking with ANGELO BRUNG at
- Penn" Jersey VEnding Company econcerning the erap game which
_RIgg@BEHE was planning and which weuld start on march 2&
PH T-1 advised that ANGELO BRﬁNO spoke with

MARIO RICGOBEHE at Penn Jersey Vending Comyany on
.,imareh 25," 1964

PH T-E advised on April 16, 1964 he ebserved
MARIO RICCOBENE entering Penn Jersey Vending Company.
RICC@BENE on-this oceasion did not speak with ANGELO
_ BRUNO whe was net present at Penn Jersey Vénding Gompany. )

: PH T-e advised on April 28, 1964 he’ abserved
_:MARIO RIGCGEHN! entering Penn Jersey VEnding G@mpany.
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PH T-2 advised on May 2, 1964 that SONNY
RICCOBENE, acc@m@anied by his wife, sat with RAYMOND
MARTORANO and his wife, and FRED D'ANGELO and GEORGE ..

'BUCHER at Palumbo's ReStaurant on the occasion of ANTONY -

LALLI's wedding reeeption. Seated at another table was

| - ANGELO BRUNO, D'ANGELO and. BWGHER are both associated
with the Uyhelsters Unien." e

PH T2 advised on. May 1u 1964, that ANGELO
BRUNO had .a . discussien with MARIO RICCOBENE at Penn

. Jeraey Vending cempany.

PH T-2 advised on May 19, 1964 that ANGELO
BRUNO departed Penn Jersey Vending . Company at about

4:15 p.m. for the purpose of keeping a 4:30 p.m.
‘appointment with RAYMOND 'MARTORANO, FRED D'ANGELO, and _
- SONNY RICCOBENE, PH T-2 speeculated that BRUNO's meeting

with RICCOBENE prebably concerned money because RICCORENE

 went broke on number " 666, " whieh was the winning number

en’ May 18, 1964

PH P2 advised on may 20, 1964, that MARIO
RICCOBENE was present at Penn Jersey Vénding Company  for

‘the’ purpose of seeing ANGELO BRUNO, who was not availlable.
PR T-2 learned on this day that RICCQBENE ‘was no longer

assoclated -in the floating crap game with FRANK SINDONE

‘and JOHN CAPPELLO beeause he had been "tapped eut" on a

numbers tip. e T

PH T-E advised on May 21, 196U, that ANGELO
BBUHG met with MARIO RICCOBENE at the barber shop at
11:45 a,.m. Subsequently, at about 1:00 p.m., BRUNO met
with MARI@ RICCOBENE .and. ABAM B'OLIO 1n the basement ef

-MAI@RIELL@'S barber shep.

- 63f-
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. PH T-1 advised on. March 19, 1964, that SALVATORE
-SCAFIDI left ten wedding invitations for ANGELO ‘BRUNO at
Penn Jersey Vending Company. SAM SCAFIDI's daughter,
THERESE' EDITH SCAFIDI, was to be married on April 25, ,
1964, at St. mary's Church, 800 Salter Street, to S!LVESTER
vJOSEPH ZAZULA

. “PH T—2 advised on April 25,,1964 that ANGELO
BRUNO distributed invitations to THERESE SCAFIDI's wedding
to the following persons: IGNAZIO DENARO, FRANK NICOLETTI,
FRANK SINDONE, FRANK MONTE, FRANK NARDUGCI, ALFRED IEZZI,
NICHOLAS PIGCOLO, and JOSEPH PICCOLO

S NICHOLA?;ECARF@ | |

-Phlladelphia’ Detention CQnter,
‘ ”“’Philadeiphia,mPa.mi ' ,

, T-e advised on April 14, 1964, that ANGELO'
'BRUNO met with NICHOLAS PICCGLO at MAIORIELLO'S barber

- .shop. PICCOLO planned to visit with his sister, who was ,
‘going to visit NICHOLAS SCARFO at the Philadelphia Detention
Center. SCARFO is PTCCOLO's nephew. SCARFO owes $600
to FELIX JOHN DE TULLIO. PICCOLO and DE TULLIO were
attempting to. straighten out this debt.

PH T-2 advised on May 5, 1964, that ANGELO
BRUNO learned that NICHOLAS SCARFO was no longer working
-in the hospital at the Philadelphia Detention Center.

VERBERG,
\_’Philadellhia, Pa.

FH T~3 advised on July 27, 1964, that ANGELO ERUNO
had an appointment to meet with AL SILVERBERG at DE TULLIO'sVI

' e'Eﬂl -
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' Friendly Bar, 8th and washingt@n Avenue, between 11 o'clock
'and 11:30 o'cloek.

c;]lo_President Avéﬂne, d '
| Laurence Tewnsh;nmLNinﬁm :ﬁﬁsz
- PH T=-2 advised en May 1, 1964 that ANGELO BRUNO

- met privately with JOHN sIMQNE in the rear reom of ALFGNSO
MAIORIELL@'B bavber shop._ o

o “PH T2 advised on May 21, 1964, that JOHN. SIMGNE
and CARL IPPOLITO attempted to contaet/ANGELo BRUNO from

' Néw York telephone number Canal 6-0038, and wanted BRUNO
to'call them back: immediately. ILater in the day BRUNO

: 1ndieated to T-2 that he had contacted IPPOLITO and -

, ”SIMONE -BEN QOLOB told PH T-2 that ANGELO BRUNO had
-wdeparted his residence’ at apprgximately Ts GO p. m.‘for

| the purycse of pleking up CARL IPPOL1T0 and J@HN SIMGNE

- By eommunique dated July 31, 1964, the New York -
Offlce er the FBI advised that they had observed ANGELO
BRUNO seated at a table in the Pompel Restaurant, 475
Park Avenue; New York City, with seven other 1nd1v1duals.
One person, who was tentatively identified as 'JOHN
. STMONE, was observed leaving the restaurant and subsequently
- entering a 1964 blaek and white Cadillac, bearing New - :
~ Jersey license GEH 769, which vehicle 1s registered to

*THERESE SIM@NE, wife of & QHN SIMGNE

CALOGEROYSIN
vallelunga, Galtanisetta,b81e1;y~m1talz_mw

_\_
It has previeusly ‘been reported that CALOGERO
SINATRA is a ceusin or ANGEL@ BRUNQ

"

B, APPROL /0 [

' PH. T~12 a confidential source. abroad, advised
on Mareh 27, 196& that the Judicial Tribunal of Caltanisetta,

. 7_65;“,

Jou @ﬁﬁﬁﬁﬁﬁﬁéﬁﬁJﬁ%ﬁmf
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PH T-l advised en March 6 1964 that FRANK
SINDGNE visited Penn Jersey Vending Company for the
purpose of seeing AHGELQ UN@,‘but was unsuecessful

~due to BRUN@'s absence. s

T PH T-l advised: on March 9 1964 that ANGEL@
BRUNO speke ‘with FRANK SINDONE at 7&0 Chiristian Street.
‘Later in the day BRENQ met with S]NE@NE at. Penn Jersey
Vénding company. ;v~

' PH T-1 advised on Mareh 13, 1964, FRANK
. SINDONE 'visited Penn Jersey Vending company looking for
ANGIL@ BRUN@, but was unsuecessful.

PH T-l advised on Marsh 16, 1964, that FRANK
, SﬁNB@NE spoke with ANGEL@ BRUN® at MAIORIELL@'B barber
shop. :

PH T-1 advised on March 17,‘ 1964, that FRAHK
SINDONE, aceempanied by MARIO RIGCGBENE, visited Penn’
Jersey: ﬁénding C@mpany for the purpose of telling ANGELO
, BRUNG the’ details of a cra.p game they plan to open. BRUN@
! was net present gk

' PH T-1 advised on Mareh 18, 1964, that ALBERT
cePELAHD, FRANK SINDONE, MARIOQ RICCOBENE, and ANGELO
BRUNO had a discussion at Penn Jersey Vending cempany
Subsequently, S]NIONE departed with RICG@BENE in =
SINDONE'B ear..

’ PH T-1 advised on March 19, 1964, FRANK SIHDONE,
 informed ANGELO BRUNO that he had heard._ from Magistrate
E. DAVID KEISER's Office through Office Clerk JULES
ZARETSKY, who was trying to get FRANK SINDONE's . Pennsyl—
vania operat@r's 11censg estored. SINBONE told BRUNG

.68 -
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that there were appreximately 90 tickets for mctor vehicle
violations 1listed for him, and that ZARETSKY had “pulled
" most of the movin violatiens," which would cost. SINDQNE
$200 rather than 660 in fines to restore theé license., :
SINDONE expeeted the license to be returned on Monday or
- Tuesday, March 23 or 24 1964

) PK -1 advised on Eareh 20 1964 “that BRENO,
-,accompanied by FRANK SINDONE and FRANK NARDUCGI, were
-vobserved by him entering 740 christian Street

"PH T-2 adv;sed on April 8, 1964, that ANGELO
BRUNO - Visited SCHNI RICCOBENE's - luncheonette, 13th and

“Catharine Streets, for the purpose of finding FRANK S]N)QNE»-"

‘Subsequently, FRANK ‘SINDONE ‘came to Penn Jersey Vending
‘Company and .stated that the- poliqe had raided the pool-
- room at 13th and: Catharine: Streets. and searched him as
they had a warrant for him, signed by B, DAVID KEISER,
“but the palice found nething because KEISER's Clerk,
- ZARETSKY, had called him on April 7, 1964, ‘to prewarn
him, SINDONE stated that he did not receive the message
directly, and that ZARETSKY had relayed ‘the 1nformat1on
- to ANGELO BRENO'S son, MICHAEL, who in turn relayed it
- to SINB@NE ' :

'PH T—2 aqVised qn April 24, 1964, that FRANK :
~S]NI|NE visited Penn Jers§y Vénding Company for the' purpose
of. seeins ANGELO BRUNO, but was unsuccessful in: 1ocat1ng
.%him.; .

PH T-2 advised en April 28, 1964, that FRANK
SINDGNE, followed by MARIO RICCOBENE and’ FRANK .MONTE,
visited Penn Jersey. Vbnding Company in an. effort te
loeate ANGEL@ BRUNO, ‘but. were"unsuccessful ’

PH T 2 advised on April 29, 1964 that ALFRED

IEZZI contacted ANGELO BRUNO for the ‘purpose of seeing if
 FRANK SIHD!NE had left any money with BRUNO for IEZZI,

'PH T-2 stated that IEZZT had: loaned $500 to SINDONE and
”SINDONE was’ seheduled to repay it, $20 00, per week '

."69&-7 » ]
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~ PH T-2 sdvised on April 30 1954 that FRANK- SINDGHE '

delivered $50.00 to ‘BRUNO's ‘office manager, RALPH SCHWARTZ,
whieh was to be passed down te fida-IEZZI as a payment for

PR’ Te2 advised on May 4 196& “that FRANK O
VSINDGNE visited ANGELO BRUNQ ‘at. Penn Jersey’ Vbnding Company.-
BRUNO was also obsérved speaking with SINDONE and AUGUSTINE -
' .MAZZIO at Penn Jersey Vending Gampany during the same’ day. :

) 'PH T-2 advised on May 14 1964, that FRANK
SINDGNE ‘while speaking with ANGELO BRUNO, sought advice
for the operation of a crap game which SINDONE was planning

BRUNO: ingtructed. SINDONE not to employ FRANK NARDUCCI at'
the game, and SINDONE stated that he would not employ FRANK
 MQNTE because ef his probationary status.’ .

_ . PH P2 adviaed on May 20, 1964 that FRANK- SINDOHE
and JOHN CAPPELLO have been working a floating crap game.
‘During the afternoon BRUNO was observed speaking with FRANK
- SINDONE on Hutehinson Street between Catharine and Christian

i Streets near the sbatube ef bh¢ Madonna, ’

. “PH T-2 advised on May 21, 1964, that FRANK STNDONE -
, was’ observed entering MAIORIELLO'S barber shep, at which - '
~ time BRUNO was known to be in the barber shop., During the
afternoon FRANK: NARBUCCI 1nformed BRUNO of ‘FRANK ‘SINDONE' s
arrest by the- Philadelphia Police Department on May 21,
1964, which arrest 'NARDUCCI claimed was a "frame," BRUNO
~asked NARDUCCI who was going to take eare of . SINDONE!'s -
_arrest, and NARDUCCI replied “RAY MARTIN." Later during
"~ thé-afterncon BRUNO spoke with FRANK SIND@NE ‘eoncerning
his arrest, and BRUNO- insbructed ‘him to see AUGUSTINE
MAZZIO eencerning the ‘arrest because MAZZIO 1s paying
Captain KEAN'B men and MAZZI@ would take care of the arrest.

PH T-2 advised on May 28, 1964, that FRANK SINDONE
advised ANGELO BRUNO three ef his numbers men were arrested
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and that AL SCHWARTZ, bpndsman, was takdng eare of the
arrests. ' .

' - . PH T-2 advised on May. 29, 196M that AL SCHWARTZ,
_bondsnan, informed BRUNO that BEN GLICKSTEIN got $300 to

- get: SINDONE!' s gambling ‘arrest thrown out by Magistrate

*M, PHILLIP FREED FREED reeeived $250 and GLICKSTEIN

&ot $50,00."

JospH :

Sy’ LAORE,s P
Clﬂ#e“Levering Cirele Brive,,

c Wd 3. Pa . B ’ § T

PR TTDadvisea on March’ 11, 1964 ‘that MICKEY = . . ..
TANITSKY visited Penn Jersey Vending Company in an. erfort T
to locate ANGILO BRUN@ T-l did net know if he was suc¢essfu1.

“PH T—l adviaed en Mareh 16, 1964 that MICKEY
TgNITSKY spoka with ANGELO IRINO at MAIORIELLO'S barber
s Op. g v ) .

PH T-B advised on June , 1964 thab
‘_TSKY spoke with ANGELO ERUNG at Penn Jersey

CKEY -
nding

T Ryl _ ' 75 T
 pHIIIRGESTA, | AR L HARLE '
~f1012“0arpenber Street
Philadelphia, Pa.
(Presently cézfiﬁsa Philadelphia Detention Center)

PH T-l advieed on March 2& 1964 that PHILIP
TESTA, through his wife ALFIA, e@nveyed the following
‘messages to AHGELG BRUNO ' ,

,1. Ee was to get a pestponement of TESTA'S trial,

- He was to get TESTA'S income tax prepared;

=Tl -
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3. TESTA is cencerned he will be called as a

witness against ‘BRUNO in BRUNO's forthcoming

trial for extortion - conspiracy in U, S,
Diatrict Court, Philadelphia._”””

'PH T=-2 advised on April 7, 1964, that ANGEL@
BRUNO instructed his office manager, RALPH ‘SCHWARTZ, to
drive ALFIA TESTA to the Philadelphia Betention Center in
order that.she c@uld visit with her husband

PH T-2 advised on April 14 1964, that ANGELO
BRUNO again instructed HALPH SGHWARTZ to drive ALFIA
TESEA ta the Philadelphia Detentien Center.-

’ - PH T-2 advised on April 15, 1964,  that BRUNO,
while speakﬂng ‘of PHILIP TESTA's incarceration, stated
‘that what he, ERGNO, needs 1s a six months vacation like
-'the one’ TESTA has. -

- PH T—Z advised on April- 17, 1964, bhat it is

COmMmOn knawledge in South Philadelphla that FRANK NICOLETTT

has been BRUNO's’ eonstant traveling companion due to the

1ncareerat10n of BRUNG'B ¢lesest associate, PHILIP ':I!ES‘&':A.,~

PH T-2 advised on April 21; 1964, that RALPH
SCHzARTZ ‘drove ALFIA ﬂESTA to the Philadelphia Detention
Center. ¥

4 PH T-2 advised qn April 28, 1964, that he
~_observed FRANK NIC@LETTI and ANGELG BRUNO entering the
’heme of ALFIA TESTA

“PH T-lO advised that BRUNO had instructed ALFIA
that . Attarney ‘JACOB KOSSMAN intended to file an appeal
alleging that PHILIP TESTA has been in jail for a period

™

-

- of six menths, as of May 1, 1964, and has not been ‘brought

to trial, -KOSSMAN 'will argue that TESTA should be"

.released on hend or breught to trial rather than continue‘

cenfinement

, %._7:2 -

e
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PR T-2 advised that on May 12 1964 ‘RALPH
SCHWARTZ ehauffeured ALFIA TESTA to the Philadelphia
‘eDetentien Center.vhrw_

PH T-3 advised on ‘June 5, 1964 that Attorney
. JACOB KOSSMAN was in the process of preparing ‘an additlonal
“brief to’ present to the U, S, Clreuit Court of Appeals
in an effort to obtain TESTA'S release, citing the case
of Governor ROSS BAHNETT”asking for a trial by gury for
-TESTA because his effense}Was a “petty effense. ‘

' PH T-3 advised on June 6, 1964, that ANGELO
‘BRUNO had a discussion: with TESﬂA's brother-in-law, JOHN
'MASI,  "MASI informed BRUNO that PHILIP TESTA 1s afraid
he will be called as a witness in the Federal, extortion
case’ 1nve1ving BRUNO "BRUNO assured MASI.that TESTA will
‘not be ealled, and that if by chance he" 18 ealled, he 18

not to get fresh,ﬁ but 1is" te be a gentleman.’

PH T-3 advised on June 16, 1964, that RALPH

SCHWARTZ again drove ALFIA TESTA to the Philadelphia ,
Detention Center. It was learnmed by PH T-10 that ALFIA

- TESTA subséquently ‘contacted ANGELO BRUNO and informed

" him that her husband was nerveus,- angry, and bitter
‘because JACGB KOSSMAN, hi attorney,»visited 'FRANK

: PALERM@ who 18 alse 1neareerated at the Philadelphia
ﬂDetentien Center, but 1gnered her husband ?![LEP TESTA :

| PH T-3 advised that ALFIA TESTA visited the
_heme of ARGEL@ BRUNQ on Sunday, June 21, 1964

PH T—3 advised on June 23, 1964, that ALFIA
TESTA again visited her husband PHILIP, and she told her
husband that ANGELO BRUNO had determined that he would
be released by Octeber 31, 196k,

/

- 73 -

-
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«wlinceln. Road, o
~Vineland, N.°J, i

S

PH T-1 advised on March 5, 1964, that JIMMY CO
visited ANGELO BRUNO at Penn Jersey Vending Company, and
”subsequently left. Penn Jersey Vending Gompany and went to
Camden where they. visited SALVATORE AVENA, Subsequent to
their visit with AVENA, BRUNO and TURCO returned to Phila-_
delphia where they met MAX WEISBERG. ‘

, PH T-2 advised on Apmil 7, 1964, that he learned
IMMY TURCO's wife was a patient in Philadelphia

Apartment 1010A
——2601 Parkway A Aparbments,
awahiladelphia, Pa.

s

P

PH T-1 advised on March 5, 1964, that ANGELO BRUNO
had an appointment with MAX WEISBERG for ks 00 pP.®.

" PH T-1 advised on March 9, 1964 that MAX
- WEISBERG visited ANGELO BRUNO at Penn Jersey Vending Company.
WEISBERG indicated prior to his departure that he weuld o
agaln see BRUNO during the evening.

'PH T-1 advised on March 11, 1964, that MAX
WEISBERG vislted Penn Jersey Vending Company, and
immediately went to 740 Christian Street where he joined
NICHOLAS PICCOLO and AL SCHWARTZ, Subsequently,,WEISBERG
departed with AL SCHWARTZ

PH T-1 advised on Marech 13, 1964 that MAX
WEISBERG had a 2:00 p.m. appointment with ANGELO BRUNO,
and ‘arrived minutes after 2:00 p.m., plcked ‘up ANGELO
_BRUNO ‘and both departed in WEISEERG'S car.

- Th .=
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" PH. T~1 advised en March 16 1964 that MAX WEISEERG

_was observed by him at abeut 2:00 p.m., leaving the vieinity
- of Bth and Christian Streets 1n ANGELO BRUNG'S autommbile.

“PH T-1 advised on March 17, 1964, MAX WEISEERG

vvisited Penn’ ‘Jersey Vénding Company , but BRUNO was not
“'present. Subsequently, BRUNO returned and met with MAX
EWEISBERG at MAIORIELLG'S ‘barber shop._ O .

PH T-1 advised on March 19, 1964 ‘that MAX

‘«WEISEERG.entered Penn Jersey Vbnding C@mpany where he
_briefly spoke with ANGELO BRUNO, ~BRUNO and WEISHERG then
 left Penn Jérsey Vending Company and spoke privately

" the outside.- ‘WEISBERG told BRUNO ‘that JEFF NEWMAN® went
- over" to see HYMAN: STROMBERG, and’ that subsequently

"<STROMHEBI eontaeted WEISEERG h

EH T=1 advised on March 20, 1964 that WEISBERG,

‘ accompanied by RAY- GATES, arrived at Penn Jersey Vending

Company *and spoke with ANGELO BRUNO, WEISBERG,. ‘before he

left, told BRUNO that he would see him on Sunday might,
_March 22, 1964, at FRANK MATTE@'S party.

PH T—l advised on March 23, 1964, that MAX

‘WEISBERG visited Penn Jersey Vending Company in an

effort to speak with ANGELO BRUNO, who was not there,
Subaequently, WEISBERG met with BRDNO at 74@ Christian

’Street

PH T»2 adviged on April 1, 1964 that he observed
MAX WEISBERG Speaking with ANGELO ERUNO in the hallway at

T7T4 South 8th Street at the Catharine Street entrance
fwhere they talked fer appreximately @ne»half hour. -

PH T=2 advised on April 3, 1 964 ‘that MAX .
WEISBERG and ANGELO BRUNO were seen by him walking toward
749 South Bth Street which is the address of FELIX J@EN ,
DE TULLIO's new. barber shep. They talked there far apprex-
imately 4O minutes,

- 75 -
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PH_ T-2 advised on April T, 196& that he observed
MAX gEISEERG at 3rd Street and @reg@n Avenue with ANGELG
BRUN - ,

PH. T=2 advised on April 9, 1964 that MAX WEISBERG
met with ANGELO BRUNO at MIGEAEL GRASSO'S real estate office,
: Philadelﬁhia,~. , _

PH T—Q advised ‘on’ April 16 1964 “that MAX
WEISBERG visited Penn Jersey Vending Company and TU4O

' Christian Street in an effort to lecate AHGELO BRUNG but
was unsueeessful

ANGELO BRUNO and MAX WEISBERG were observed by
~ SAS EDWARD D, HEGARTY and ROBERT W, HOLMES dining at the "

Oregon’ Diner, 3rd- Street -and Oregon Avenue, Philadelphia,
on April 27, 1964. 4

“PH T-2 advised on Aprii 27, 1964, MAX WEISBERG
attempted to eontaet ANGELO BRUNO at Penn Jersey Vending
c@mpany at ap@r@ximately 1:25 p. . T but was unsuccessful.

PH T-2 advised on April 29, 1964, that WEISBERG
again. attempted to eontaet ANGEL@ ERBNO on two attempts,
but.was unsueeessful

' During the early afternooen of May 1, 1964,
‘according te PH T-2, MAX WEISBERG, accompanied by RAY QATES,-

visited the Perm Jersey Vénding Company in’ an effort te e
‘.leoate ANGEL@ BRUN@ but was unsuceessful

PH T=2 advised on May 4, 1964, that MAX WEISBERG
and ANGELO BREH@ had a. diseuasi@n at. Penn Jersey Vénding
"CampanyG} S

- PH.T-2 advised on May 13, 1964 that MAX WEISBERG,
accompanied by FRANK MATTEO, visited Penn Jersey Vending ’
‘Company, and ‘subseguently. departed from Penn Jersey VEnding
Cempany with FELIX JOHE DE TﬁLIIO.

& 76,f'
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o " PH T-2 advised on May 15,u1964, that MAX WEISBERG
had a discussion with JACK WILLIAMS and ANGELO BRUNO at
Penn Jersey Vending Company for approximately 10 or 15
minutes. WEISBERG arrived at Penn Jersey Vending Company
at about 1:50 p.m. and départed with ANGELO BRUNO in
WEISBERG'S car at 3:40 p.m. :

~PH T~3 ‘advised on June 9, 1964 that MAX WEISBERG-.

was observed speaking privately with ANGELQ BRUNO at the
2-4 Club, Philadelphia, on the occasion of JERRY BROOKS'

wedding reception,~

communique from the New York Office of the

By
FBI, dated July 31, 1964, Philadelphia was advised that

during the evening of July 29, 1964, ANGELO BRUNO was
observed with seven other individuals at the Pompel
Restaurant, 475 Park Avenue, New York City. One or
these individuals was identifled as MAX WEISBERG. BRUNO
was aceompanied by a person tentatively identified as
JOHN SIMONE, WEISBERG then introduced BRUNO and his
companion named 3OHNNY to the other persons seated at

.the table.
/—\ )
SAM /WEINSTEIN,

Philadelghia, Pa.

P —— =

WEINQTEIN is an assoelate of MAX WEISBERG in the
cperatien of the Cadillae Linen Supply Ccmpany

- PH T=2 advised on April 8, 1964, LOU LALLI
arranged for Penn Jersey Vending Company to distribute
invitations to certain persons, which invitations were
for the wedding ‘reception of ANTHONY LALLI, stepson of

jLOU LALLI One of these invitations was for SAM WEINSTEINV

PH T-2 advised on April 9, 1964, that SAM
WEINSTEIN received his invitation to the LALLI wedding
reeeptiwn through MAX WEISEERG

- 77 =
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PR T-8 advised that for some time there has been
friction ‘between ANGELO BRUNO ‘and IGNAZIO DENARO in that
ARO has complained about BRUNO on two or ‘three occasions
while’ with the people 1n New York,

2. Politieal and Fol;ce Corruptien :

“PH T-1- advised on Mareh 19, 1964, that FRANK -

SINDONE told ANGELO BRUNO that he heard from.: Magistrate

E, DAVID KEISER's Offige éugh Office. Clerk JULES™ T
,4ZARETSKY, ‘who 18 trying to get FRANK- S]NDGNE'S Pennsylvania '
. operator's license reatepedf’;81NE@KE .8ai1d there were =
'appreximately 90 traffiec: vieiatldn tickets outstanding
 against him, SINDONE, and ZARETSKY had "pulled most of

the moving vielatif’s," fhich would cost- SINDONE $200
‘rather than $600 in fin " the ' e
 SINDONE expeated his 1icense to be returned by ondavyar
vTuesday, that is March 23 or 24, 1964 - o

R On April 6, 196& 'PH T-a advised that he learned :
- from ANGELO BRUNO that BRUNG has been informed that Police -
Commissioner HOWARD LEARY is’ going to resign, and that BELL
will then beceme_ﬂommiasioner ‘of ‘the Philadelphia’ Poli¢e
.;gggarggent, an ;JOHN DRISC@LL will become 09mmissioner of
Detee ves. IR ot _

@n April- 8, 1964 PH T-Q advised that FRED .

GOVERNA former Philadqlphia Police Department Patrolman
‘was at Penn Jersey. Vénding'cempany and walted for AHGELG

BRUNO, . PH T-2 advised that MORRIS STARR, Sergeant-at-.
~Arms, Philadelphia City Couneil, . ¢0ntaeted Penn Jersey

" Vending" Cempany, ‘and stated that FRED GOVERNA wanted to
‘get back on .the. police force and’ wanted -BRUNO to intercede
for him, It appeared that FBANK SINIONE was arrested in.
,*Councilman TH@MAS GI@RDAN@'B ‘car ‘on’ Barien Street in ,
- 1959 or 1960, As a result ‘ef this arrest by FRED GGVERNA,
‘Couneilman GIORDANO had GOVERNA removed from the police

force.  Subseguently, ‘BRUNO relayed a message through his .

' *effice manager, HALPH SCHWAREZ,,t@ MORRIS STARR and teld
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him to do anything he cculd in effort to get GOVERNA reinstated
-as a city policeman,i_

- PH T-11, advised on April 14 1964 that he had
recelved informaticn from a source whom he believed to be
reliable to the effect that there 1s currently a consplracy
in existence in Philadelphia which has as its purpose the
removal of HOWARD R, LEARY as Commissioner of the Phila-
delphia ‘Police Department He also saild that FRED CORLETTO,
Managing Director of the City of Philadelphia, is "tied up“
with ANGELO BRUNO ‘and is’ ‘working in BRUNO's~ interest ;
Aecording to PH T-11, Deputy Philadelphia Police Commlssioners
EDWARD BELL and FRANK RIZZO have formed an alliance to work
:against LEARY, and in this regard are cooperating with
FRED CORLETTO : } s

'On April 25, 1964, PH T-2 advised that FRANK
mSINDONE +told ANGELO BRUNO that he was piecked ip by Captain
_JAMES KEAN's meri for numbers. 1ottery activities. BEBRUNO
instructed SINDONE not to get "fresh" with KEAN, whom
BRUNO described as a "good gug,“ and stated further that
everything 18 under ccntrel

' ' On April 27, 1964, PH T-2 advised that AUGUSTINE
-MAZZIO, BRUNO associate, 1s paying ‘Captain JAMES KEAN,
Philadelphia Police Department, for. protection from’ police
_attention for ERUNO”S numbers operaticn.

on. May 4, 1964 PH T-3 advised that ANGELO BRUNO
and MAX WEISBERG held a discussion ‘concerning the cost of
"fixing" or "throwing out” a case in local Philadelphia
courts for gambling charges. WEISBERG recalled that
Magistrate BENJAMIN SEGAL wanted $350 to "throw out" a
numbers case; Magistrate E, DAVID KEISER wanted to make
$150; Judge RAYMOND PACE ALEXANDER would "throw one out"
for $200. PH T-8 has advised that ANGELO BRUNO expended
$3000 to obtain favorable court action (fixes) for ROCCO
SCAFIDI, brother of SAM SCAFIDI, 909 South 8th Street,
Philadelphia. Charges against ROCCO SCAFIDI resulted from
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"bad paper" SCAFIDI had "floated" in the Philadelphia avea.

. 30' : Gambling AC'@iVitieS g

Binge Games :

PH T~1 and PH Tm? both advised that FRANK
D'ATTILLIO 18 actively making arrangements to- erganize o
bingo games at varisus "coléred churches” in Philadelphia.
Games will be sp@nsered by . chureh groups, but will be .

organized and eperated by FRANK DIATTILLIO on a pereentage
"basis, D‘ATTILLI@ ‘has kept" BRﬂNO infermed of his’ ‘efforts
~“in this regard and has indicated . that he - does not want -
FRANK MONTE, FRANK NARDUGCI, or FRANK SINDONE to be
.;asseciated with him in’ this venture because of thelir
_'peliee neterietyo ' :

“B Gvap @ames

PH T=1, PH T-2, and PH T-8 have continueusly
advised of the presence ef "floating" crap games in
Philadelphia, These games are organized and operated by

- FRANK MONTE ,: FRANK ‘WARDUCCI, FRANK SINDONE JOHN CAPPELLO
MARIO RIGC@BENE -AUGUSTINE MAZZIO, and’ JOSEPH LAZZARO,

These games are. frequen,v
~Police . Bepartment ‘but start up within several days after
;each raid. ANGEL@ BRUNO,. aecording to PH T-1 and PH T-2,

vy raided by the “Priladelphia

1s kept ' infermed ‘of the game's" progress, ‘the earnings

,therefrem, and the identities ef the eperaters.

On May 14, 196& PH T~2 advised that FRANK

SIND@NE informed ANGELO BRUNO that he was erganizing
a . new.crap game,. ‘and ‘asked BRUNO for advice on its
eperatien,> BRUN® teld SINDONE net to use FRANK NARDUCCI
" in the game's operation because he is eon probation as a.

result of actien taken in the Philadelphia County Ceurts,

*SIN)ONE told BHWE@ that he weuld not use FRANK MONTE
'fer this same: reason, SIND@NE deubted that he weuld be
"able to use J@HN CAPFEIL@ oy MARIO RICG@BENE because they
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believes that Within ‘a year the Seuth Philadelphia cr@wd

will probably have. neaply e@mplete eentral of gambling in

Philadelphia. He said."cut cards" will be used more

: frequently in. Philadelphia, thereby reducing the number

'hits" and inereasing their take. .'"Cut cards" are used
to a limited degree in. Philadelphia at present. ("Cut

~ eards" refers to cubtting out frequently hit numbers, .

meaning either the player cannet play those numbers
listed or they ean play some number @nly at reduced edds)

o PH T»E advised. on May 12, 1964 that GEORGE - KATZ
c@ntacted ANGELO BRUNO, who was aecg%y-nied by FRANK '
“MTOMMY FOLEY,"

FOLEY desired to knmow fr@m BRUNO what the winning number
was for May 11, 1964, ‘because of an apparent misunder-
standing which arese concerning what the correct number

was, WNICOLETTI told KATZ that BRUNO had straightened the

matter out, and that the winning number was 314"

"PH T«2 further advised on May 12, 1964, that TOM

FOLEY, numbers writer, turns in his numbers action to
ANGELO BRUNO through FRARK TANNARELLA and PEPPY KOVLER,
The confusion which arose concerning the correct number
for May 11, 1964, resulted from a mistake printed by the
"New. York Telegram, eausing confusien throughout Phila-
delphia. . PH T-2 advised that he learned from FRANK
IANNARELLA that ANGEL® BRUNO, ADAM D'OLIO, and DOMINIC™

. COLOZZI and a féw @fhers decided what the winning number
-would be for May 11, 1964, and it -was decided that. "314"_

would be the c@rrect aamberoﬂ

D, L@an Sharking

PH Tml PH Tw2 and FH T-3 continue to furnish
information. showing that RAYMOND MARTORANO and FRANK
D'ATTILLIO are actively lean sharking in the Philadelphia
area,w ANGEL@ BRUN@ is supewvisimg their eff@rts,

PH T-1 advised on Mareh 25, 1964 that RAYMOND
MART@RKNO informed AN@ELO BRUN@ that a friend of SAMUEL
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MARGOLIS and FRANK PALERM@ wanted to borrow $1500 This
‘"friend“ was de cribed as-being. from Eew J‘ersey°

Pﬁ T~2 advised en April 27, 1964 that RAYMOND
‘MARTORANO requested ANGELO BRUNO to "okay" a loan in ‘the
amount of $1000 for JOSEPH KANEFSKY., KANEFSKY, aka JOE
KANE, needed the moriey to. repay AL SHORE, 'KANE' and’ SOLLIE
‘GLEANER purehased one-half of the Gandy cane Lounge,
Marshall Street and Oregon Avemue, Philadelphia, and KANE
owned $1000 to SHORE, MARTORANO indicated that KANE =~
8till owes $3000. BRUNO deferred his decision until the
follewing Saturday night when BRUNG would have the
oceasion to discuss KANE's loan request with DAN STROMBERG
a brother of HYMAN CHAIM STR@{@ R

PH T-3 advised on pril 29, 1964, that ALFRED
IEZZT complained to BRUNO that FRANK SINDONE was delinguent
in repaying a $500 loan. BRUNC assured IEZZI that he
would instruet SINDONE to immediately repay IEZZI,

PH T-2 advised on A@ril 29, 1964, that ANGELO
BRUNO was scheduled to arbitrate a dispute between
JOSEPH KANEFSKY and RAYMOND MARTCRANG involving the
.$1000 loan arrangements made by MARTORANO and KANEFSKY.
Present at the meeting, in addition to BRUNO, MARTORANO,
and KANEFSKY, W®uld be BALPH KA”ZS aka T@MMI F@LEY, and
mBKN STRQMEERG :

PH T-2 advised en April 30, 1964, that FRANK
SINDONE left $50.00 at Penn Jersey Vending Company to be
‘given to FRED IEZZI, which money represented payment
toward loan exteﬁded to him by IEZZI,

PH T2 advised on May 1, 1964, that FRANK
D'ATTILLIO was opening a new luncheenette at 301 South
52nd Street. D'ATITLLIO wanted a $500 lean and a $200
gift from RAYMOND MART@RAN@x principal of John's Vending
,_G@mpany, which company has a sevvice e@ntraet for -
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machines and equipment owned by Penn Jersey Vending Company,
in return for giving. MARTCRANO the vending machine rights
at the luncheonette.,  This.request by D'ATTILLIO angered
ANGELO BRUNO, who felt I'ATTILLIO should take BRUNO's
machines on BRUNO's terms because of past favors performed

- by BRUHO for D'ATTILLIO

'PH T-3 advised on June 22, 1964 ‘that the owner
‘of Dante's Restaurant, who proceeded 'JOSEPH MALITO in ~ .
rtnership with JACK LOPINSON, had borrowed in excess of

'$20,000 from RAYMOND" MARTORANO - JOSEPH MALITO allegedly

bought out LOPINSON'S former partner, either through an
exchange of money or through a debt settlement.

L. BRUNO's Involvement with Heavyweight Prize Fighter
CHARLES "SONNY" LISTON

hence it was necessary for MARGOLIS and PALERMO to

PH T-1 advised on March 15, 1964 that GEORGE
KATZ met BOB NILON during the previous week, at which time
NILON was eritical of SONNY LISTON, stating that LISTON
would not fight any more because NILON beliéved LISTON

‘would go to jail. ~-LISTON repertedly indicated to NILON

that by goin% to jail, he would "beat" FRANK "BLINKY"
PALERMO and "SAPPY" MARGOLIS out of the money he received
from the CASSIUS CLAY fight.

PH T2 advised that GEORGE KATZ believes the
reason ANGELO. BRUNC, MAX WEISBERG, SAM MARGOLIS, FELIX
JOHN DE TULLIO, and FRANK PALERMO have had frequent
meetings in. the past_1is because of their 1nvelvement in "
SONNY LISTON's contract, KATZ believes that PALERMO and
MARGOLIS are currently at- odds, and that PALERMO had o
borrowed a sum of money from FELIX JOHN DE: TULLIO-with the

~-intention of repaying it subsequent to the LISTON-CLAY

prize Pight. MARGOLIS, according to KATZ, apparently
borrowed money from the "Jewish Group" with the same

- intention of repaying it after the fight. As of March

15, 1964, the earnings of the prize fight were impounded,

»”
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* wlth LISTON because they feel that. LISTGN ‘won't. fight again,

Further, PALERMO and MARG@LIS ‘have ‘approached ANGELO BRUNO

to get’ §50 000 for the purpose of buying back the verbal:

agreement that the NILONS and MARGOLIS had at the time the

'NILONs initially gave. MARG@LIS $50 000, -

5 BRUHO's Invelvement 1n The Deminican Republie
: PH T2 advised on May 2, 1964, that 'ANGELO BRUNO

reeeived a letter from BEN GOLOB which refleeted in part

that the Cemey Island Amusement Park, Deminican Republie,
during an unspecified period, had ineurred $M000 in

expenses and shewed a- 12 000 pr@fit

- ~On May 21, 1964 PH T-Z advised thab BEN- GOLOB
abeke with ANGELO BRUNO, and asked BRUNO to remove NORMAN
FROMKIN as operator of Coney Island. GOLOB wanted to ‘
replace FROMKIN in this capacity. GOLOB said that “FROMKIN
sent $45,000 last year to his wife in the United States,

and that the "returns" made by FROMKIN indiecate that they
are making little money from Coney Island. GOLOB 1s of
"~ the opinion that FROMKIN is siphening off a great deal of

the proceeds from Coney Island. Further, the only persoén

FROMKIN is afraid of is ANGELO BRUNO and the only person’
"to whom he will answer is BRUNG :

GOLOB stated that there are three owners of
Coney Island; namely ANGELO BRUNO, NORMAK FROMKIN, and

“BERNARD ALLEN

Acc@rding t0 GOLOB, the Dominican Republic 1is
awaiting a 25 million dellar loan from the U, S, Government,
and contacts with officials in the Dominican Republic

© for the purpose of establishing any type of gambling
~aetivities have not been good pending the’ receipt of this
lean.  Currently, there is a. junta of three civilians

backed by the Army ruling the. Dominiean Republie. Slot
machines are no- longer in eperation, hewever, two casines
are still operatingow
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6. BRUNO's Involvement with GEORGE BUCHER,
Representative of Loecal 37,
International Upholsterers Union,
-Philadelphia, Pa. :

/

PH T-=1. advised that’ GEORGE BUCHER, accompanied by
RAYMOND MARTORANO, had a discussion with MARIO RICCOBENE

and ANGELO BRUNO on March 11, 1964 at Penn Jersey Vending
Company. '

7E¢ LEGITIMATE BUSINESS ACTIVITIES

1. Miami Pest Control Company,
Miami, Fla.
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2. G and M Realty Company,

3411 Coulter Street,
Philadelphia,.?a,x < M5

i It has previously been reperted that the principals
of . eapti@ned company are CGARLO GAMBINO, of New Yerk City,
and PETER MAGGIO brother-in-law of: ANGELD BRUHO :

PH’ T-El advised en April 20, 1954 that ANG]L@
BRUNO purchased on April 20, 1964, with eash. a Treasurer's

‘eheck in the amount of $32, OOO ‘at the Broad Street Trust
-VCQmpany, 8th and” Ghristian ‘Streets, Philadelphia. - Cheek

bore #226 777, was made payable to PETER MAGGIO, and was
dated April 20, 1964

T - PH T=20 ‘advised that PETER MAGGIO recelved a.
cashler's check #A 850 81, “drawn on Lafayette National
Bank, New York City, in ‘the amount . of $32 000, - payable to
the G and M Realty Corparatien."'“

L5
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3. . Penn Jersey Vending Company,
8th and Catharine Streets,"
Philadelphia, Pa 3

7 7 It has’ previeusly been. reported that Penn . Jersey
Vending ‘Company, controlled by "ANGELO ' BRUNO, - has an eperating
eontract with John's Vending Company, operated by RAYMOND °

- MARTORANO, 'PH.T-=14 has ‘advised that John's Vending ‘Company
‘18 actually owned by HARRY YHUNCHBACK" RICCOBENE, who 1s
. presently confined Lewisberg Penitentiary, fer a narcoticsv
~violation.

- PH T—lu advised on May 7, 1964 -that HARRY
RICCOBEHE had 1ssued instruetions to MARIO RICCOBENE to =
continue efforts for John's Vending Cempany to buy eomplete
control of Penn’ Jersey Vending Company. HARRY RICCGBENE E
desired this because of the neteriety ef ANGILO BRUNO

PH T=-2 advised on May 29, 1964 RAYMOND MART@RANO

fpaid ANGELO BRUNO a commission cheek in. the amount of $709. 38
" This" cemmissien check was for the month of April 1964 and

represented BBUNO's ccmmissien for approximately 105

;1ocations.

oy, _Ranchland Cerperatien

PH T-2 advised on May 11, 1964, that ANGELO BRUNO

was claiming for tax purposes that he made $10,000 on e
the sale of the land at 3rd and Oregon Avenue, Philadelphia. ;

BRUNO was uncertain as to whether this sum should be
declared as a capital gain or as earned income. BRUNO! s
tax accountant, JOE WILSON, decided for him that it should

- be declared as a capital. gain inasmuch as BRUNO had ‘the
land fer mere than six menths prior to the sale.

F;a TBAVEL,.
égril 2oo2u 1964 ' .
1 en April 20, 1964, ANGELO BRUNO departed Philadelphia,

-
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